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V pričakovanju čudežne formule
Do konca tega tedna naj bi bilo znano, kdaj – 

če sploh – se bodo lahko v šolske klopi vrnili tis-
ti šolarji, ki se v tem trenutku še vedno šolajo na 
daljavo. Na ministrstvu za izobraževanje, znanost 
in šport bodo odločitev sprejeli po posvetu z rav-
natelji in drugimi predstavniki stroke, ključno vlo-
go pri tem pa bo imel Nacionalni inštitut za javno 
zdravje (NIJZ), ki določa pogoje, pod katerimi bi bi-
lo mogoče pouk v šolah izvajati.

Društvo psihologov Slovenije je medtem v stro-
kovnem mnenju opozorilo na psihološki vidik za-
ključevanja šolskega leta in težave, ki bi se pri tem 
lahko pojavile. Pedopsihiatri poročajo o poveča-
nju števila samopoškodbenih vedenj in samomo-
rilnih poskusov že v prvih štirinajstih dneh karan-
tene pri mladostnikih iz rizičnih skupin, psiho-
log dr. Kristijan Musek Lešnik, predsednik komi-
sije za otroke s posebnimi potrebami pri strokov-
nem svetu za izobraževanje, pa miri: »Večina slo-
venskih otrok bo obdobje epidemije koronaviru-
sa prestala brez kakršnih koli trajnih psiholoških 
posledic.«

Musek Lešnik poudarja, da so otroci prilagodlji-
vi: »Slovenskim otrokom se ni zgodil travmatski 
dogodek, ampak velika sprememba navad, rutine 
in življenjskega sloga. Lahko so izjemno odpor-
ni, ko so soočeni s spremembami v življenju. Ka-
ko hitro bodo posledice izzvenele, je odvisno od 
tega, kako dolgo bodo ukrepi še trajali in kdaj se 
bodo otroci začeli vračati v njihovo najbolj običaj-
no okolje. Velika razlika bo, če se bodo vrnili sep-

tembra ali če se bodo vrnili zdaj, vsaj za nekaj ča-
sa, da se vzpostavita struktura in rutina, ki ju otro-
ci potrebujejo.«

V Društvu psihologov Slovenije se z mnenjem 
Musek Lešnika sicer načelno strinjajo, ne sogla-
šajo pa »z minimaliziranjem psihosocialnih stisk, 
do katerih evidentirano prihaja pri učencih, zlasti 
tistih iz ranljivejših skupin, njihovih starših in uči-
teljih. O tem nam poročajo kolegi praktiki, pedo-
psihiatri in učitelji. Zatiskanje oči pred težavami, 
do katerih pri izvedbi pouka na daljavo prihaja, je 
lahko škodljivo tudi z vidika preprečevanja teh te-
žav pri načrtovanju izvedbe pouka v prihodnjem 
šolskem letu, če bo do tega ponovno moralo priti.«

V šole se je zaenkrat vrnilo 110 tisoč šolarjev in 
dijakov, 150 tisoč jih je še doma. Večina šol se je na 
ponovni sprejem učencev dobro pripravila, se pa 
v praksi glede priporočil NIJZ pojavljajo nekateri 
problemi pri izvedbi razširjenega programa, pred-
vsem glede stiske s kadri in prihajanja učencev. 
Šole preostalih učencev brez sprememb navodil 
NIJZ ne morejo sprejeti, saj je delo v skupinah, ki bi 
bile manjše od trenutno obstoječih oddelkov, ne-
mogoče, ker nimajo dovolj niti kadra niti prosto-
rov. Kdo bo našel čudežno formulo?
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Naša anketa
Ali bodo otroci znali upoštevati socialno distanco?

Čas epidemije novega koronavirusa je bil za vse neznana situ-
acija, ki je dala nova spoznanja in izkušnje vrtčevskim otrokom, 
učencem, staršem, vzgojiteljem in učiteljem. Sedaj se bodo vzgoji-
telji, učitelji in otroci morali držati številnih omejitev, med njimi tu-
di socialne distance. Bo to mogoče?

Tadej Potočnik, Luče
Distanca med otroki je neumnost. Sam sem 

imel pred korono otroka v vrtcu, sedaj, ko pa naj 
bi ga ponovno dali, bi morali zaradi njegovih aler-
gij prinesti številna potrdila. Težko razložiš tako 
majhnemu otroku, ki si želi biti z vrstniki, da ne 
more v vrtec. Sicer se mi zdi, da je bolje, da so vsi 
otroci v vrtcu in šoli. To, kar se sedaj dogaja, je po 
mojem mnenju diskriminacija. 

Suzana Zupanc, Šentjanž
Imam šest otrok od vrtca do srednje šole. Naj-

mlajši trenutno ni v vrtcu, ker so bratje in sestre 
doma. Tudi maturantka se po priporočilih NIJZ, 
ker je v družini bolezen, pripravlja na maturo do-
ma in je v šolo nesla le projektne in seminarske 
naloge. Pri otrocih v vrtcu in prvi triadi ne more-
jo zahtevati distance, saj so še premajhni, prav ta-

ko te odgovornosti ne moremo prelagati na učitelje. Ni mi všeč predlog 
o kombiniranem pouku v jeseni. Tudi starejši otroci bi se radi vrnili v šo-
lo predvsem zaradi sošolcev in druženja. 

Urška Gaber, Šmihel nad Mozirjem
Sama hodim v drugi letnik in sem uspela vse 

obveznosti opraviti, kot so nam jih zadali. Tudi te-
ste, ki smo jih pisali, sem uspešno rešila. Rezul-
tat, ki sem ga dosegla, se mi zdi, da ne bi bil dru-
gačen, tudi če bi hodila v šolo. A se mi zdi, da bi 
bilo bolje hoditi v šolo. Pogrešam družbo – tako 
sošolce kot tudi profesorje. 

Pripravila in fotografirala Marija Šukalo

Dejan Ugovšek, Spodnje Pobrežje
Imam dve šolarki, in sicer v četrtem in šestem 

razredu. Trenutno sta še doma. Ne zdi se mi prav, 
da so mlajši šli v šolo, drugi pa so ostali doma. Za 
vse bi moralo biti enako. Sicer se mi zdi, da otro-
ci ne bodo znali upoštevati distance in je nesmi-
selno, da bi to odgovornost prelagali na učitelje. 
Tudi pouk na daljavo ni pisan vsem otrokom na 

kožo. Nekateri so se odlično znašli, za druge bi bilo bolje delo v razredu 
med vrstniki in učiteljem. Kakršna koli oblika učenja bo v jeseni, jo bo-
mo pač morali sprejeti.

Ivica Orešnik, Ljubno ob Savinji
V vrtcu otroci ne razumejo, zakaj bi ne sme-

li sedeti ob prijatelju. To je lahko velik problem. 
Tudi učitelji in vzgojitelji ne morejo tega otrokom 
odvzeti. Svoje hčerke še nisem dala v vrtec, ker 
ima to možnost, da je lahko še malo z očetom. 
Itak se morajo otroci in vzgojitelji sedaj navadi-
ti drugačne socialne bližine in distance. Ne stri-
njam se, da bi bil jeseni kombiniran pouk, saj vsi učitelji niso računalni-
ško tako podkovani, da bi bil pouk za vse predmete enako dober in tu-
di otroci nimajo vsi enakih možnosti glede interneta in obvladovanja ra-
čunalnikov. 

BODO JUNIJA ŠOLE ZNOVA OBISKOVALI VSI UČENCI?

Šolanje na daljavo se je zaključilo vsaj za nekatere otroke
Minila sta dva tedna, odkar so 

v šolske klopi znova sedli učenci 
prve triade in dijaki, odprli so se tu-
di vrtci. Minuli ponedeljek, 25. ma-
ja, so se v šolo vrnili še devetošol-
ci, vrata so odprle šole za učence s 
posebnimi potrebami. 

Kot kažejo napovedi strokov-
njakov, jim bodo junija sledili še 
preostali učenci osnovnih in sre-
dnjih šol. Večjih težav z vrača-
njem v šole namreč ni bilo, šo-
le so sledile varnostnim ukre-
pom zaradi novega koronaviru-
sa, tudi otroci naj bi jih upošteva-

li precej dobro. Z delovanjem so 
18. marca pričeli vrtci, v katere se 
je v povprečju vrnila le okoli polo-
vica malčkov. To je zaposlenim v 
vrtcih nekoliko olajšalo sledenje 
varnostnim ukrepom. 

PRIHAJA DO POMANJKANJA 
KADRA

Šolsko ministrstvo je objavilo, 
da se je v prvem tednu k pouku 
vrnilo skoraj 95 odstotkov učencev 
prve triade. Učence so po navodi-

lih razdelili v manjše učne skupine, 
delo poteka le v eni učilnici, otro-
ci tam tudi malicajo. Pri tem števil-
ni ravnatelji opozarjajo na pomanj-
kanje kadra, saj so v šolah zara-
di manjših skupin morali povečati 
število učiteljev.

V VRTCE SE JE VRNILA 
PRIBLIŽNO POLOVICA MALČKOV

Manjše skupine so oblikovali tu-
di v vrtcih, kjer jim je na roko šlo tu-
di to, da se je v varstvo vrnilo oko-
li pol siceršnjih varovancev. Tako je 
bilo tudi v mozirskem vrtcu. Kot je 
povedala ravnateljica Mateja Glu-
šič, se je v njihovo varstvo vrnilo 
46 odstotkov otrok (enota Tulipan 
Mozirje 48 odstotkov in enota Lipa 
Rečica 43 odstotkov) ter 93 odstot-
kov zaposlenih, »tako da lahko re-
čem, da je sprejemanje otrok pote-

46 odstotkov otrok 
se je vrnilo v mozirski in 
rečiški vrtec.
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kalo mirno, brez zapletov. Spreje-
manje in oddajanje je bilo v obeh 
enotah organizirano tako, da so 
starši oddali strokovni delavki ot-
roka na vratih terase, pri najmlaj-
ših v enoti Tulipan pa na vhodnih 
vratih in niso vstopali v prostore 
vrtca«.

Priporočeno je, da so otroci čim 
več časa na prostem, odsvetovana 
je uporaba zunanjih igral. 38 tisoč 
otrok je po podatkih ministrstva za 
šolstvo še naprej ostalo v doma-
čem varstvu. Za starše teh je do-
brodošla informacija, da je priprav-
ljen predlog za podaljšanje ukrepa 
plačila vrtca s strani države v pri-
meru otrokove odsotnosti do 30. 
junija 2020.

PRED MATURANTI POMEMBEN 
PSIHOLOŠKI PREIZKUS

V srednje šole se je vrnilo dve 
tretjini dijakov maturantov. Dijaki 
nižjih treh letnikov še ostajajo do-
ma. Tudi zanje potekajo pogovo-
ri, da bi se lahko vrnili nazaj v šo-
lo še pred zaključkom šolskega 
leta. Ravnatelji številnih srednjih 
šol opozarjajo, da bi bilo potrebno 
poskrbeti za dvig psihološke plati 
maturantov, saj je matura v enaki 
meri psihološki preizkus kot preiz-
kus znanja. Žal za to niso imeli ve-
liko časa, saj maturantje z maturo 
pričnejo že to soboto, 30. maja.

ZELENA LUČ GLASBENI ŠOLI 
Po več kot dveh mesecih so se 

učenci in z njimi glasba vrnili tudi 
v glasbene šole. Kot drugje, so tudi 
v GŠ Nazarje z 18. majem začeli iz-
vajati individualni pouk in del sku-
pinskega pouka (plesna pripravni-
ca, balet in komorna igra). Hkrati je 
izvajanje dela na daljavo za dolo-

Mateja Glušič, 
ravnateljica Javnega vzgojno- 
izobraževalnega zavoda Mozirje: 

»Ob najavi po ponovnem odpr-
tju vrtcev smo se po dveh mesecih 
popolnega zaprtja zaposleni OE vrt-
ca Mozirje lotili urejanja in prilagaja-
nja prostorov po usmeritvah, ki smo 
jih prejeli. Pripravili smo akcijske na-
črte za delo v skupinah v posebnih 
okoliščinah in interna navodila za 
delo v času epidemije ter postopno 
uvajanje v vrtec. 

V ponedeljek, 18. maja, smo ponovno odprli vrata našega vrtca. Teden se 
je pričel umirjeno, tiho, previdneje, a vendar srečno. Otroci so s svojimi ra-
dovednimi očmi in s srečo ob vrnitvi prinesli žar v vrtec. Bilo je veliko ve-
selja ob ponovnem srečanju s prijatelji. Otrok je prišlo nekaj več, kot jih je 
bilo prijavljenih, vendar smo vse sprejeli. 

Starši so naš protokol sprejemanja in oddajanja sprejeli brez pripomb. 
Delo v skupinah je potekalo po urniku prilagojeno potrebam staršev. Nekaj 
staršev otrok se je odločilo tudi za izpis že z mesecem junijem. Na čakalni 
listi pa imamo za celo skupino najmlajših otrok, ki jih ne moremo sprejeti 
zaradi trenutnih ukrepov, in nekaj starejših otrok. 

Vsi se trudimo, da otroci ne bi čutili dodatnih higienskih ukrepov, ki jih 
izvajamo. Ker sta obe enoti v neposredni bližini travnikov in gozda, to po-
skušamo v čim večji meri izkoristiti in preživeti večino dneva na prostem. 
Glede na število prijavljenih tudi v igralnicah ni bilo težav organizirati delo 
z upoštevanjem priporočil. Prilagodili smo jedilnike in razdeljevanje hrane. 

Začetek je bil uspešen in verjamem, da bo tako tudi v prihodnjih tednih. 
Želimo si, da bi bilo pred nami mirnejše obdobje, da bi šolsko leto lahko 
zaključili v pozitivnem, pedagoškem duhu.«

Andreja Urh, 
ravnateljica Osnovne šole 
Blaža Arniča Luče: 

»Za ponovno odprtje šole in vrt-
ca smo se, tako kot zagotovo po ce-
lotni Sloveniji, intenzivno priprav-
ljali skorajda od trenutka, ko smo 
prejeli priporočila ministrstva za 
izobraževanje, znanost in šport ter 
Nacionalnega inštituta za javno 
zdravje. Organizacija pouka, obve-
ščanje staršev, organizacija prevo-
zov, čiščenje in priprava učilnic so 

nas zaposlovali v dneh pred ponovnim vstopom otrok prve triade v šo-
lo ter otrok v vrtcu. 

Z 18. majem se je v šolske klopi v Lučah vrnilo 44 učencev, v Solčavi pa 
16. Vrtec Luče je v prvem tednu obiskovalo 36 otrok, v Solčavi 14. Zapos-
leni smo težko pričakovali naše najmlajše; malo v skrbi ali smo pripravili 
vse, da bo otrokom vrnitev prijetna in hkrati, da bomo v čim večji meri iz-
polnjevali priporočila. 

Lahko rečem, da smo s prvim dnem ponovnega otroškega živžava po 
šolskih in vrtčevskih prostorih začutili zadovoljstvo in optimizem. Učite-
ljice in vzgojiteljice so pohvalile otroke, da so glede na svojo starost dob-
ro seznanjeni z boleznijo covid-19 ter da v veliki meri sprejemajo nekoliko 
drugačne pogoje dela. 

Pravila sprejemajo kot igro, jih spoštujejo, opozarjajo drug drugega. Si-
cer smo pouk zasnovali bolj lahkotno, veliko je pogovorov, ponavljanja uč-
ne snovi, otroci so vsako dopoldne na svežem zraku, nismo še vklopili šol-
skega zvonca, ker šolsko delo ne poteka po strogem urniku.

Otroci pravijo, da so se šole veselili in zagotavljajo, da je učenje v šoli 
boljše kot doma. Tudi otroci v vrtcu so ponovno uvajalno obdobje lepo pre-
živeli. Starši z razumevanjem sprejemajo smernice sedanjega življenja v 
šoli in vrtcu, zagotovo pa si vsi želimo, da bi bili naši delovni dnevi čim prej 
takšni, kot so bili pred pandemijo.«

38 tisoč otrok 
je še naprej ostalo v domačem 
varstvu. 

čene predmete ostalo do večjega 
sproščanja ukrepov.

Vrata so vsaj delno odprli zavodi 
z izobraževalni programi za odra-
sle, višje strokovne šole in univer-
ze. Vse tri slovenske univerze so 
sprejele sklep, da se študijski pro-
grami tega študijskega leta, kjer je 
to možno, izvedejo preko spleta. 

JUNIJA V ŠOLE VSI UČENCI?
Ob ponedeljkovi novinarski kon-

ferenci je direktor zavoda za šolstvo 
Vinko Logaj poudaril, da ob delitvi 
oddelkov v skupine ni možno šola-
ti več učencev, kot jih je sedaj. V ko-
likor bo možno nekatere ukrepe v 
zvezi z oblikovanjem skupin sprosti-
ti, bi se lahko v šole vrnili vsi učenci. 

Po zadnjih podatkih, ki smo jih 
še lahko vključili v članek pred 
zaključkom redakcije, se že 1. junija 
v šolo vračajo osnovnošolci, dija-
ki naj bi jim sledili 8. junija. Kakšne 
ukrepe bodo morale šole pri tem 
upoštevati, še ni znano.

Zavod za šolstvo se je lotil tu-
di obsežene raziskave izobraže-
vanja na daljavo, za celovito sli-
ko, s katero želi ugotoviti prevla-
dujoč pogled in prakse učiteljev 
in učiteljic na različnih nivojih in 
programih. Z izsledki raziskave se 
bodo nato sprejemale smernice 
za delovanje šol v prihajajočem 
šolskem letu.

Tatiana Golob
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UPRAVNA ENOTA MOZIRJE 

Opozarjajo na iztek veljavnosti osebnih dokumentov

Na Upravni enoti Mozirje delo s strankami poteka po običajnem 
urniku z upoštevanjem varnostnih ukrepov. (Fotodokumentacija UE)

Upravna enota Mozirje sedaj po-
sluje po ustaljenem delovnem ča-
su. Ob obisku je zaradi prepreče-
vanja širjenja novega koronaviru-
sa potrebno upoštevati določene 
omejitve. Ker se bliža čas počitnic 
in s tem povezanih potovanj, na 
upravni enoti opozarjajo na iztek 
veljavnosti osebnih dokumentov.
ŠE VEDNO VELJAJO VARNOSTNI 

UKREPI
Načelnica Milena Cigale: »V se-

danjem in prihajajočem obdobju, 
ko varnostni ukrepi, uvedeni za-
radi bolezni covid-19, ne bodo po-
polnoma sproščeni, bomo še nap-
rej vsi državljani in drugi obisko-
valci upravnih enot zavezani spo-
štovati varnostne ukrepe. Bliža se 
čas počitnic in dopustov, zato pozi-
vamo vse državljane in državljanke 
Republike Slovenije, ki imajo v po-
letnih mesecih namen potovati, da 

proizvajalec Cetis. Osebno izkazni-
co izdelajo in odpremijo na pošto 
v roku štirih delovnih dni od vloži-
tve vloge, potni list pa v roku petih 
delovnih dni od vložitve vloge. Ča-
kalna doba je lahko tudi daljša, če 
je dnevno število vlog večje, kar je 
običajno pred dopusti in prazniki 

Poleg teh rokov je potrebno 
upoštevati tudi čas, potreben za 
dostavo izdelanega dokumenta po 
pošti do upravne enote oziroma do 
državljana.

Cigaletova je pojasnila: »Izku-
šnje iz preteklih let kažejo, da se 
rok izdelave dokumentov v pole-
tnih mesecih podaljša, zato drža-
vljane pozivamo, da vlogo za izdajo 
novega dokumenta vložijo vsaj 10 
delovnih dni pred potekom veljav-
nosti starega dokumenta oziroma 
nameravanega potovanja.«

Marija Lebar

pred tem preverijo tudi veljavnost 
osebnih dokumentov.«

Na območju mozirske upravne 
enote se letos izteče veljavnost 1.490 
osebnim izkaznicam in 195 potnim 
listom. K temu je potrebno prišteti še 
tiste, ki dokumente urejajo prvič ozi-
roma jih menjajo iz drugih razlogov 
– zaradi spremembe osebnega ime-

na, bivališča, izgube in podobno. Na 
okencih, kjer poteka sprejem vlog, je 
pred začetkom poletja vedno pove-
čano število strank, z zamenjavo do-
kumentov zato ni priporočljivo odla-
šati. Dokumente lahko zamenjate že 
pred iztekom roka.
ROK ZA IZDELAVO DOKUMENTOV 

Dokumente izdeluje pogodbeni 

ŠTIRI DNI BREZ NOVIH OKUŽB V SLOVENIJI

Življenje po epidemiji se počasi vrača v normalne tirnice

5,5 MILIJONA OKUŽENIH
V svetu je bilo do 25. maja potrjenih več kot 5,5 milijona okuženih oseb 

za covid-19, umrlo jih je 347 tisoč. Žarišča bolezni se vse bolj širijo na juž-
no poloblo, trenutno se največ novih primerov pojavlja v Braziliji in Mehi-
ki. V Rusiji so v enem dnevu odkrili skoraj devet tisoč okuženih ljudi, bole-
zen se nezadržno širi tudi v azijskih državah Indija, Pakistan in Bangladeš.

V Sloveniji je bilo do ponedelj-
ka z novim koronavirusom potr-
jeno okuženih 1.469 ljudi, 107 jih 
je umrlo. Skupno je bilo opravlje-
nih 75.016 testov na novi korona-

virus. Po štirih dneh brez okuže-
nih je bila v nedeljo ena oseba po-
zitivna na okužbo z novim korona-
virusom. V slovenskih bolnišnicah 
se zaradi covida-19 zdravi 16 bolni-

kov, od tega trije na intenzivni ne-
gi. V Zgornji Savinjski dolini števi-
lo potrjenih okužb ostaja pri števil-
ki enajst. Latinska Amerika, Azija in 
Rusija so trenutno največja žarišča 
novih okužb.

Potem ko so se v maju sprosti-
le številne dejavnosti, nekateri šo-
larji in dijaki so se vrnili za šolske 
klopi, odprli so se trgovski centri in 
gostilne, se število okuženih trenu-
tno ne povečuje. S 1. junijem stopi v 
veljavo tudi vladni preklic epidemi-

je novega koronavirusa v Sloveniji. 
Številne dejavnosti so zaradi 

epidemije zelo prizadete, med temi 
je tudi turizem. Za reševanje slo-
venskega turizma je vlada v tret-
jem koronapaketu pomoči name-
nila sredstva v obliki vavčerjev 
vsem državljanom, koristili jih bo-
mo lahko za nočitve ali nočitve z 
zajtrkom v Sloveniji. S tem naj bi 
spodbudili dopustovanje doma in 
tako rešili turistično sezono.

Štefka Sem

V SAŠA INKUBATORJU VZGAJAJO NAJBOLJŠA STARTUP PODJETJA REGIJE

V šestih tednih svojo idejo pripraviti za vstop na trg
V petek, 15. maja, so v SAŠA in-

kubatorju v okviru ekskluzivnega 
programa Trampolin izbrali šest 
najbolj perspektivnih startup pod-
jetij Savinjsko-šaleške regije. Pro-
gram Trampolin mladim podjetni-
kom omogoča, da v šestih tednih 
svojo idejo razvijejo do te mere, da 
so pripravljeni za vstop na trg. Pro-
gram vsako leto pridobiva na raz-

sežnostih in je bil kot primer dob-
re prakse predstavljen slovenskim 
inkubatorjem in tehnološkim par-
kom.

PETA GENERACIJA MLADIH 
OBETAVNIH PODJETNIKOV

Letos se je v sklopu Trampoli-
na predstavila že peta generaci-
ja mladih podjetnikov, ki vedno 
znova navdušijo z izvirnostjo idej. 

Ekipe tudi letos prihajajo iz Sa-
vinjsko-šaleške regije in širše. Iz-
med 15 ekip so izbrali šest najbolj-
ših, ki se bodo 4. junija predstavi-
le investitorjem in priznanim pod-
jetnikom. Med najboljših šest so 
se uvrstile ekipe Lačen kot pes, 
ki vstopa na trg z zdravimi dietni-
mi testeninami za pse, Krofeteri-
ja, ki bo kmalu presenetila z no-

vo ponudbo prestižnih krofov, Ku-
bo z gredicami za otroke, Taprava 
stvar, ki izdeluje poučno-zabav-
ne otroške kartice za igro, učenje 
in raziskovanje, ŠportNIK z idejo 
prodaje in svetovanja o specializi-
rani športni opremi ter ekipa Sim-
planer s personaliziranimi rokov-
niki za mladostnike. 

Barbara Rozoničnik
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PRI OSNOVNI ŠOLI MOZIRJE ZAČELI Z GRADNJO TRIKRAKEGA KROŽIŠČA

Večja strpnost voznikov bo potrebna do sredine avgusta

Začetek gradnje se je zaradi epidemije novega koronavirusa 
premaknil za par mesecev.

Delavci izvajalskega podjetja 
VOC Celje Vzdrževanje in obnova 
cest so v preteklem tednu priče-
li z gradnjo krožišča na regionalni 
cesti Mozirje–Radmirje pri Osnov-
ni šoli Mozirje. Nov infrastruktur-
ni objekt bo razbremenil promet v 
prometnih konicah, ko se je s Sa-
vinjske ceste zelo težko priključi-
ti na regionalko. Zaključek del je 
predviden za 11. avgust.

ZAČETEK GRADNJE Z ZAMUDO 
ZARADI EPIDEMIJE

Promet po lokalni Savinjski ces-
ti skozi Mozirje je ob prometnih ko-
nicah zgoščen, tudi z zastoji. Na 
njo se pred križiščem z regionalno 
cesto, mozirsko obvoznico, priklju-
či Šolska ulica, s prometom iz šole, 
vrtca, športne dvorane in Aškerče-
ve ulice. V času prometnih konic je 
na tem delu tudi ogromno pešcev, 

OBČINSKI SVET GORNJI GRAD

Odpovedali svečanosti ob občinskem in Čebelarskem prazniku

Svetniki so sprejeli odločitev, da se zaradi preprečevanja širjenja nalezljive bolezni covid-19 
slavnostna prireditev s podelitvijo občinskih priznanj letos ne bo izvedla. 

Po dolgem premoru, ko zaradi izbruha nove-
ga koronavirusa druženje ni bilo dovoljeno, so v 
četrtek, 21. maja, v občini Gornji Grad speljali se-
jo občinskega sveta. Zaradi zagotavljanja varnos-
ti so se svetniki z županom Antonom Špehom in 
predstavniki občinskega sveta sestali v dvorani 
kulturnega doma v Novi Štifti, kjer je dovolj pros-

tora za upoštevanje varnostnih navodil. Zaradi 
varovanja zdravja na seji prisotnost medijev ni 
bila zaželena. 

ODPOVED PRIREDITEV
Zaradi daljšega obdobja epidemije covid-19 

se je na dnevnem redu seje gornjegrajskih 
svetnikov našlo veliko tem za obravnavo. Med 

drugim so svetniki sprejeli odločitev, da se za-
radi trenutno veljavnih omejitvenih ukrepov 
zaradi preprečevanja širjenja nalezljive bolez-
ni covid-19 slavnostna prireditev s podelitvijo 
občinskih priznanj letos ne bo izvedla, skladno 
s tem se v leto 2021 prenese podelitev letoš-
njih občinskih priznanj. Prejemnike priznanj so 
svetniki potrdili na tej seji. Skladno s to odlo-
čitvijo so preklicali tudi javni razpis za pridobi-
tev sredstev za ta dogodek. Razveljavljen je tu-
di razpis za Čebelarski praznik, ki ga organi-
zator, Turistično društvo Gornji Grad, letos ne 
bo speljal.

POTRDITVE ČLANOV
Svetniki so potrdili člane občinske volilne ko-

misije. Predsednica ostaja Milena Cigale, na-
mestnica predsednice je Tina Pustoslemšek, 
članice komisije so Zvonka Zakrajšek, Špela Bi-
tenc in Petra Krajnc. Prav tako so za člana v svet 
zavoda mozirske območne izpostave Javnega 
sklada RS za kulturne dejavnosti imenovali To-
maža Čretnika, ki bo v svetu zavoda zamenjal 
dosedanjo članico Marijo Rihter.

Štefka Sem, foto: Katja Stradovnik

šolarjev in delavcev. Njihova var-
nost je z gnečo na cesti še toliko 
manjša. 

Na občinski upravi so zato na 
čelu z županom Ivanom Suho-
veršnikom iz leta v leto opozar-
jali pristojne službe na ta problem, 
a sredstev za izvedbo ni bilo. Vse 
dokler jim v lanskem letu ni bi-
la prižgana zelena luč za začetek. 

Sam štart gradnje pa se je zaradi 
epidemije premaknil za par mese-
cev.

SODOBNO KROŽIŠČE PREMERA 
28 METROV

Zunanji premer krožišča bo 
meril 28, notranji pa 16 metrov. V 
sklopu izvedbe projekta bo zgra-
jeno trikrako krožišče, pločnik in 
kolesarska steza, odvodnjava-

nje in javna razsvetljava. Za sle-
dnjo bo skrbelo 14 luči. Kolesar-
ska steza bo široka meter in pol, 
malce manj hodnik za pešce, 
cestišče bo široko tri metre. Sre-
di krožišča je načrtovana z gra-
nitnimi tlakovci obdana zelenica, 
sredi nje pa skulptura. Slednja se 
bo navezovala na šolsko temati-
ko.

V času gradnje bo promet, se-
veda ob manjših zastojih, potekal 
brez zapor. Voznikom se zato pri-
poroča več strpnosti, zato da bo ob 
dokončanju promet na tem delu 
potekal bistveno bolj gladko.

Vrednost projekta je okoli 390 
evrskih tisočakov, na občinski pro-
račun pa odpade okoli 10 odstot-
kov tega zneska.

Tekst in foto: Benjamin Kanjir

Sredi krožišča bo skulptura, 
ki se bo navezovala na 

šolsko tematiko.

390 tisoč evrov
bo stalo trikrako krožišče s 
pripadajočo infrastrukturo.
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READER’S DIGEST IN MLADINSKA KNJIGA

Bosch ponovno zmagovalec 
Trusted Brand 2020

V podjetju BSH Hišni aparati 
Nazarje se zavedajo pomena 

močne blagovne znamke.

V letošnji raziskavi o zaupanju 
v blagovne znamke Trusted Brand 
je v kategoriji gospodinjskih apa-
ratov ponovno zmagala blagovna 
znamka Bosch. Revija Reader’s Di-
gest in Mladinska knjiga sta letos 
že štirinajstič podelila priznanja 
Trusted Brand blagovnim znam-

kam, ki jim Slovenci najbolj zau-
pamo. 

Nagrado so podelili v 32-ih ka-
tegorijah. Raziskava, ki jo je izve-
del Inštitut za raziskovanje trga in 
medijev Mediana, je potekala med 
bralci revije Reader’s Digest Slove-
nija in na reprezentativnemu vzor-
cu celotne populacije v Sloveniji. V 
anketi je sodelovalo 1.063 ljudi, ki 
so na lestvici od 0 do 10 ocenjeva-
li, koliko zaupajo navedenim znam-
kam, imeli pa so tudi možnost, da 
sami predlagajo znamko, ki se jim 
zdi zaupanja vredna.

V podjetju BSH Hišni aparati Na-
zarje so priznanja zelo veseli in 
sporočajo, da se zavedajo pome-
na močne blagovne znamke ter se 
zahvaljujejo vsem kupcem za nji-
hovo zaupanje.

NK

BSH HIŠNI APARATI NAZARJE

Načrtovane rezultate bodo dosegli, če ne celo presegli
V nazarskem podjetju BSH Hi-

šni aparati so po uspešnem po-
novnem zagonu proizvodnje 30. 
marca že po velikonočnih prazni-
kih začeli delovati z 90-odstotno 
zmogljivostjo. Sedaj je celotna pro-
izvodnja že dober mesec v polnem 
teku. V podjetju, ki letos praznuje 
50-letnico, v njem pa je zaposlenih 
blizu 1.500 ljudi, bodo letos na ra-
čun novih aparatov vsaj dosegli, če 
ne presegli načrtovane rezultate.

ŠE JE MOŽNOST ZA RAST
V proizvodnji delajo vse linije, 

je na naša vprašanja odgovorila 
predstavnica za stike z javnostmi 
Alenka Grašič. Število zaposlenih 
se na račun krize ni zmanjšalo, na-
črte za to leto, ki med drugim pred-
videvajo tudi petodstotno rast, bo-
do najverjetneje dosegli. Težav pri 
dobavi surovin nimajo, prav tako 
ne z odpremo izdelkov, saj delo po-
teka nemoteno.

POSKRBLJENO ZA VARNOST
Na ravni podjetja so v vseh delov-

nih procesih in na delovnih mestih, 
tako v proizvodnji kot v pisarnah, 
poskrbeli za varnost zaposlenih. Ob 
vstopu v podjetje merijo temperatu-
ro, zaposleni morajo obvezno nosi-
ti zaščitne maske, upoštevati pra-
vila higiene in razkuževanja ter za-
dostno razdaljo med sodelavci. Na 
nekaterih delovnih mestih so pos-

krbeli tudi za fizične pregrade.
DELO POTEKA NORMALNO

V tovarni v Nazarjah so vsi za-
posleni že na delovnih mestih, v 
oddelku prodaje in marketinga pa 
se zaposleni postopoma vračajo 
na delo, kar pomeni, da je del za-
poslenih v pisarni, drugi del pa de-
lo še opravlja od doma. Ker poslov-
ni procesi v podjetju že nekaj ča-
sa normalno potekajo, vsi zaposle-
ni delo redno opravljajo. Zaradi si-
tuacije z novim koronavirusom de-
lovnega časa niso skrajševali, so 
ga pa delno prerazporedili glede 
na povečane potrebe, ki jih priča-
kujejo v drugi polovici leta.

V nazarskem podjetju BSH Hišni aparati je narasla prodaja izdelkov 
s področja priprave hrane. (Foto: arhiv podjetja)

OBČINSKI SVET NAZARJE

Zagotovljen denar za male 
komunalne čistilne naprave

PRODAJA DOLOČENIH IZDELKOV 
PORASLA

»Po prvih ocenah bomo – gle-
de na ukrepe, sprejete kot posle-
dica koronavirusa in odziva trga – 
naše letošnje poslovne načrte, ki 
so od rezultatov lanskega leta višji 
za približno pet odstotkov, doseg-
li. Vsaj za zdaj tako kaže, vendar 

v tem trenutku še težko natančno 
definiramo, kje bomo pristali. Po-
vemo lahko, da je prodaja izdelkov 
s področja priprave hrane, katera 
dobavljamo na evropska tržišča, 
porasla. Zato smo njihovo proizvo-
dnjo že povečali. Praktično so na-
ša skladišča s temi izdelki prazna. 
Mreža se je usmerila na prodajo po 
internetu. Tukaj bomo najbrž pre-
segli naše letošnje poslovne načr-
te. Pri proizvodnji aparatov za pri-
pravo napitkov pa pričakujemo, da 
bomo načrtovan plan dosegli,« je 
še povedala Grašičeva.

POVEČANI STROŠKI 
PREVENTIVNIH UKREPOV

Edini ukrep, ki ga glede na za-
konske pogoje v podjetju lahko ko-
ristijo, je oprostitev plačila prispev-
kov za pokojninsko in invalidsko 
zavarovanje. Po drugi strani ima-
jo povečane stroške zaradi obve-
znosti plačila kriznega dodatka in 
vseh preventivnih ukrepov, ki jih v 
podjetju izvajajo.

Štefka Sem

Občina Nazarje bo tudi v leto-
šnjem letu namenila nepovratna 
sredstva kot pomoč graditeljem 
malih komunalnih čistilnih naprav. 
V ta namen je v proračunu zago-
tovljenih 7.500 evrov. Javni razpis 
za dodelitev omenjenega denar-
ja je na svoji majski seji obravna-
val tudi občinski svet in ga odobril.

Z omenjenimi sredstvi bo obči-
na sofinancirala nakup in vgradnjo 
malih čistilnih naprav na svojem 
območju. Do dodelitve sredstev so 

upravičene fizične osebe na loka-
cijah, kjer ni možnosti priključitve 
na javno kanalizacijo, kjer v občin-
skih dokumentih v roku dveh let ni 
predvidena izgradnja kanalizacij-
skega omrežja in je območje raz-
pršene gradnje, kjer izgradnja ta-
kega omrežja ni smotrna. 

Rok za oddajo vlog je 22. ju-
nij. Vloga mora biti napisana na 
ustreznih obrazcih in mora imeti 
priložene zahtevane priloge. 

Marija Lebar
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KLS LJUBNO DELA S TRETJINSKO MOČJO

Maja le 30 odstotkov planirane proizvodnje
80 do 90 zaposlenih
imajo v KLS Ljubno na čakanju.

V ljubenskem podjetju KLS se je že marca proizvodnja zelo 
zmanjšala, v maju pa delajo pretežno v eni izmeni.

Od začetka krize, ki jo je povzro-
čil novi koronavirus, je ena najbolj 
prizadetih panog avtomobilska in-
dustrija. Prodaja novih avtomobilov 
je zelo upadla, kar se pozna pri proi-
zvajalcih delov za avtomobile. V lju-
benskem podjetju KLS se je že mar-
ca proizvodnja zelo zmanjšala, v ma-
ju pa delajo pretežno v eni izmeni.

KORISTIJO SUBVENCIJO IZ 
VLADNIH UKREPOV

Proizvodnja dela le 30-odsto-
tno, je na naše vprašanje odgovo-
ril generalni direktor podjetja Mir-
ko Strašek. To so rešili tako, da se 
dela le v eni izmeni. Od doma za-
posleni, ki so lahko delali na ta na-
čin, so sedaj vsi prisotni v podje-

tju. Število zaposlenih se na ra-
čun krize zaradi novega koronavi-
rusa ni zmanjšalo, na čakanju je 
80 do 90 sodelavcev, je dodal Stra-
šek. Proizvodnja je po njegovih be-
sedah v maju dosegla dno in je le 
30-odstotna od planirane. Kljub te-
mu blago odjemalcem zagotavlja-
jo redno in brez zamud. V podje-
tju koristijo možnost subvencije iz 
naslova čakanja na delo iz vladnih 
ukrepov.

Tekst in foto: Štefka Sem

AVTOPREVOZNIKI, MANJŠI PODJETNIKI IN OBRTNIKI VEZANI NA VEČJA PODJETJA V DOLINI 

Upad prometa odvisen od panoge

Upad prometa je odvisen od posamezne 
panoge, konec epidemije pa zagotovo ne 
pomeni tudi konca gospodarskega krča, 

meni predsednik OOZ Mozirje Janez Kaker.

V času epidemije in tudi sedaj, ko je le-ta že 
preklicana, avtoprevozniki, obrtniki ter manj-
ši podjetniki v Zgornji Savinjski dolini beleži-
jo upad prometa in posledično prihodkov. Nji-
hovo poslovanje je v veliki meri vezano na več-
ja podjetja na našem območju, ki so se na nas-
talo situacijo v času epidemije odzvala z zača-
sno ustavitvijo proizvodnje, zmanjšanim obse-
gom dela, delavce pa so napotila na čakanje, na 
delo s skrajšanim delovnim časom ali korišče-
nje dopusta. 

PREVOZNIŠTVO ODVISNO OD ŠTEVILNIH 
DEJAVNIKOV V GOSPODARSTVU

»Poslovanje manjših podjetij in obrtnikov v 
Zgornji Savinjski dolini je v veliki meri odvisno 
od naših večjih gospodarskih subjektov. Ti so v 
času epidemije za določen čas ustavili proizvo-
dnjo ali omejili njen obseg, kar se je seveda pre-
neslo naprej po verigi do manjših podjetnikov 
in obrtnikov,« je povedal predsednik Območne 
obrtno-podjetniške zbornice (OOZ) Mozirje Ja-
nez Kaker. Avtoprevozniki so od začetka epide-
mije opravljali pomembno delo, saj so sodelova-
li v celotni preskrbovalni verigi. A tudi v tej pano-
gi je prišlo do upada prometa, ki je odvisen od 
vrste prevozov. Večji upad beležijo tisti, ki so po-
slovno vezani na našo sosedo Italijo. 

V NEZAVIDLJIVEM POLOŽAJU GOSTINCI IN 
TURISTIČNI DELAVCI

Kaker meni, da se z največjimi težavami ta 
trenutek soočajo gostinci in turistični delavci 
oziroma tiste panoge, ki jim je bilo z zakonom 

prepovedano obratovanje (frizerji, kozmetičarji, 
manjši trgovci …). Podjetja, ki se ukvarjajo s pre-
vozi ljudi, denimo avtobusni prevozniki, več te-
dnov prihodkov sploh niso imela, slabo so jo od-
nesli tudi ponudniki turističnih prevozov. Mar-
sikje izpad prometa premagujejo z zniževanjem 
stroškov in reorganizacijo delovnega procesa. 

»Upajmo, da bo gospodarstvo čim prej nor-
malno zaživelo, čeprav trenutni obeti niso rav-
no dobri, panoga prevozništva pa je odvisna od 
številnih drugih dejavnikov gospodarstva,« je 
dodal Kaker. 

»KRIZA SE BO NADALJEVALA, LAHKO PA DOBI 
ŠE VEČJE RAZSEŽNOSTI«

Pri lajšanju posledic epidemije se podjetniki 
zanašajo na pomoč države, tudi v obliki ugodnej-
ših posojil, moratorijev in subvencionirane obre-
stne mere. »Ta kriza se bo verjetno nadaljevala ali 
v prihodnje dobila še večje razsežnosti. Naše go-
spodarstvo je izvozno usmerjeno predvsem na 
Nemčijo in zahodne evropske države. Če bo šlo 
njim slabo, bo tako šlo tudi nam,« je dejal Kaker, 
podjetnik in predsednik območne zbornice. 

»V storitveni dejavnosti recesija ni izrazita, 
opazna je v proizvodnih podjetjih, vezanih pred-
vsem na avtomobilsko industrijo in druge več-
je sisteme,« je še Kaker strnil svoja opažanja. Za 
konec je dodal, da je nabor državnih ukrepov si-
cer širok, možnosti subvencioniranja in nado-
mestil so na voljo, njihova porazdelitev pa v ne-
katerih primerih ni najbolj optimalna: 

»Delavec, ki je v tem času na delu, dobi krizni 
dodatek, delodajalec pa pri dodatku ni soudele-
žen in kot vlečni konj v gospodarstvu v tem pri-
meru ni ustrezno nagrajen.« 

OBMOČNA ZBORNICA ČLANOM VIR 
INFORMACIJ IN PODPORE

Na Območni obrtno-podjetniški zbornici Mo-
zirje so v času izrednih razmer svoje člane dnev-
no obveščali o aktualnih novostih in ukrepih ter 
odgovarjali na prejeta vprašanja članov. Podpo-
re ter pretoka informacij se člani lahko nadeja-
jo tudi v prihodnje. 

Tekst in foto: Barbara Rozoničnik
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TRI TEDNE OD PONOVNE VZPOSTAVITVE JAVNEGA POTNIŠKEGA PROMETA

Prevozi z nekaj omejitvami, a s pozitivnimi odzivi

Nakup vozovnic na avtobusih še vedno ni mogoč. Odprli so večino 
prodajnih mest. Vozovnice se lahko kupijo tudi na spletni strani 

ali prek mobilne aplikacije Nomago. Terminskim vozovnicam se je 
veljavnost podaljšala. 

Prevozna sredstva so urejena na način, ki onemogoča stik med 
potniki in voznikom. 

Približno tri tedne je od ponovne 
uvedbe javnega potniškega pro-
meta, ki je zastal na samem za-
četku korona krize. Po skoraj dveh 
mesecih nenavadno praznih cest 
in opustelih avtobusnih postaj, so 
le-te z nekaj omejitvami ponovno 
oživele. V podjetju Nomago, ki izva-
ja medkrajevne avtobusne prevoze 
v regiji, poročajo o pozitivnem od-
zivu potnikov na ponovno vzposta-
vitev javnega potniškega prometa, 
uporabniki pa se storitev ob upo-
števanju predpisanih ukrepov ved-
no bolj poslužujejo. 

IZ TEDNA V TEDEN VEČJA 
ZASEDENOST

Po sprostitvi ukrepov je medkra-
jevni potniški promet ponovno ste-
kel po rednem voznem redu, izva-
jati so pričeli tudi šolske prevoze in 
prevoze na delo. »Prve izkušnje in 
vtisi potnikov po ponovni vzposta-
vitvi javnega potniškega prometa 
so zelo dobri. Opažamo, da potniki 
vestno spoštujejo priporočila Naci-
onalnega inštituta za javno zdrav-
je, težav pa zaenkrat ne zaznava-
mo. Vzporedno z obujanjem aktiv-
nosti v slovenskem gospodarstvu 

se iz tedna v teden zvišuje tudi za-
sedenost prevoznih sredstev,« so 
sporočili iz družbe Nomago. Rav-
no v času, ko je bil javni potniški 
promet zaustavljen, smo se lahko 
prepričali, kako pomemben je za 
zagotavljanje dnevne mobilnosti 
posameznikov.

VOZILA UREJENA V SKLADU S 
PREVENTIVNIMI ZAHTEVAMI
Vsa vozila, s katerimi upravlja-

jo v Nomagu javni potniški promet, 
so urejena v skladu z vsemi zahte-
vami inštituta in ostalih pristojnih 
inštitucij. Vozila so preurejena na 

ko vzdrževati zadostno medseboj-
no razdaljo. Potniki morajo ves čas 
vožnje uporabljati zaščitno masko, 
pred vstopom v vozilo si morajo 
razkužiti roke, na vozilu pa mora-
jo vzdrževati zadostno medseboj-
no razdaljo do drugih potnikov, so 
ukrepe za preprečevanje širjenja 
okužbe pojasnili v družbi Nomago.

NAKUP VOZOVNICE NA 
AVTOBUSU ŠE VEDNO NI MOGOČ

Sporočajo še, da lahko potniki 
vozovnice kupijo na spletni strani 
ali prek mobilne aplikacije Noma-
go. Odprli so tudi večino prodajnih 
mest. Nakup vozovnic na avtobu-
sih še vedno ni mogoč, terminskim 
vozovnicam, ki so jih potniki kupi-
li pred zaustavitvijo javnega po-
tniškega prometa, pa se je s skle-
pom vlade veljavnost ustrezno po-
daljšala.

Tekst in foto: Barbara 
Rozoničnik

način, ki onemogoča stik med po-
tniki in voznikom, vstop in izstop 
potnikov je možen samo pri zad-
njih vratih, ob vhodnih vratih pa so 
nameščena razkužila za roke. 

Na postaji potniki najprej izsto-
pajo in se pri tem držijo zadostne 
medsebojne razdalje. Nato potniki 
vstopajo, pri čemer morajo prav ta-

SAŠA REGIJA

Aprila manj izbrisov samostojnih podjetnikov

Na Ajpesu so do 15. maja zabeležili 393 izbrisov slovenskih 
samostojnih podjetnikov, v istem obdobju lani pa 302, kar pomeni 

30-odstotno povečanje.

V prejšnjih številkah Savinj-
skih novic smo pisali o rasti števila 
izbrisov espejev iz baze Ajpes v fe-
bruarju in marcu. Ustavitev gospo-
darske dejavnosti se je poznala tu-
di v aprilu in maju, saj so številna 
podjetja nehala poslovati oziroma 
opravljati dejavnost. Preverili smo, 
kako je sveženj ukrepov za blažitev 
posledic epidemije, ki jih je spreje-
la vlada, vplival na število izbrisov 
samostojnih podjetnikov.
APRILA MANJ IZBRISOV ESPEJEV 

KOT MARCA
Epidemija novega koronavirusa 

ni samo skoraj popolnoma ustavi-

la javno življenje, temveč je vpliva-
la na slovensko gospodarstvo. Šte-
vilni podjetniki so se soočili z iz-
gubo posla. V mesecu marcu so 
na Agenciji Republike Slovenije za 
javnopravne evidence in storitve 
(Ajpes) zabeležili rekordno število 
izbrisov samostojnih podjetnikov 
na nacionalni ravni. Gre za s. p.-
-je, ki so bili prisiljeni prenehati op-
ravljati dejavnost. Teh je bilo skoraj 
enkrat več kot lanskega marca, in 
sicer 2.092. 

Vmes je slovenska vlada v sode-
lovanju s socialnimi partnerji obli-
kovala dva t. i. »protikorona pake-

ta« za omilitev posledic epidemi-
je na gospodarstvo. Tako je števi-
lo izbrisov slovenskih samostojnih 
podjetnikov v mesecu aprilu pad-
lo na 1.512, kar je še vedno dobrih 
63 odstotkov več izbrisov kot apri-
la lani. Število izbrisov se je zmanj-
šalo v prvi polovici maja, ko so na 
Ajpesu do 15. maja zabeležili 393 
izbrisov, v istem obdobju lani pa 
302, kar pomeni 30-odstotno po-
večanje. Ti podatki kažejo, da se 
število izbrisov znižuje, vendar je 
nadpovprečno veliko glede na pri-
merljiva obdobja lanskega leta.

Iz podatkov za Saša regijo, ki jih 
je posredovala vodja velenjske iz-
postave Ajpesa Tanja Žnidarko, 
je zaznati nekoliko drugačna giba-
nja kot na nacionalnem nivoju. Še 
marca je s svojo dejavnostjo pre-

nehalo 46 samostojnih podjetni-
kov, aprila pa je ta številka padla 
na 33. V primerjavi z lanskim apri-
lom (12 izbrisov) gre za občuten 
porast izbrisov. Iz posredovanih 
podatkov je mogoče ugotoviti šte-
vilo izbrisov v mesecu maju, ki se 
je do 4. maja ustavilo pri številki tri. 

V mesecu marcu se za izbris ni 
odločil niti eden samostojni pod-
jetnik iz gradbene dejavnosti. Apri-
la je bila slika nekoliko drugačna, 
saj se je za ta korak odločilo šest 
gradbincev. Po podatkih Ajpesa 
so v Saša regiji po izbrisih izsto-
pali espeji na področju strokovne, 
znanstvene in tehnične dejavnosti, 
pri katerih so zabeležili deset izbri-
sov. Aprila z dejavnostjo ni prene-
hala niti ena gospodarska družba.

Roman Mežnar
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SOLČAVSKO

Mejni prehod Pavličevo sedlo še vedno zaprt 

Pogovori z Avstrijo o odprtju meja še vedno potekajo, zato je mejni 
prehod Pavličevo sedlo še vedno zaprt. (Foto: ARSO)

Že nekaj sezon je bil mejni 
prehod Pavličevo sedlo odprt tu-
di čez zimo, saj sta se Slovenija 
in Avstrija zavezali za ustrezno 
pluženje in vzdrževanje ceste. Ko 
so bili sprejeti ukrepi za prepre-
čevanje širjenja novega korona-
virusa in so države meje zaprle, 
je bil zaprt tudi omenjeni prehod. 
Tako je še vedno, saj pogovori z 
Avstrijo o odprtju meja še vedno 
potekajo. 

Kot poroča MMC RTV, se je slo-
venski notranji minister Aleš Hojs 

z avstrijskim kolegom Karlom Ne-
hammerjem po telefonu pogovar-
jal glede vprašanja odprave omeji-
tev prehajanja meje zaradi novega 
koronavirusa. Nehammer je med 
pogovorom pojasnil, da Avstrij-
ce predvsem skrbi, da čez mejo s 
Slovenijo ne bi v Avstrijo prišli tu-
di Italijani, saj zdravstvene razme-
re v Italiji namreč še niso takšne, 
da bi Avstrija lahko sprostila vstop, 
skrbijo pa jih tudi nezakonite mi-
gracije.

Marija Lebar

ODPUŠČANJE DELAVCEV V HISENSU GORENJE

Vendarle predviden manj črn scenarij
Po zadnjih informacijah v Vele-

nju le ne bo prišlo do najbolj črne-
ga scenarija, ki ga je že sredi epi-
demije novega koronavirusa na-
povedalo vodstvo skupine Hisense 
Europe. Od predvidenih 544 pre-
sežnih delavcev so sedaj napove-
di nekoliko omilili in naj bi v Vele-
nju delo izgubilo 327 zaposlenih. 
Glede na padec naročil, ki se nada-
ljuje v maju in juniju in je po bese-
dah vodstva družbe glavni vzrok za 
odpuščanja, bo pričakovana izgu-
ba podjetij skupine Hisense Euro-
pe v Sloveniji ob polletju znašala 41 
milijonov evrov.

PRVOTNO ŠTEVILO ZMANJŠALI 
ZA 40 ODSTOTKOV 

Skupina Hisense Europe je že 
konec aprila sprožila postopke raz-
reševanja presežnih delavcev v 
štirih družbah v Sloveniji. Razlog 
je hud padec naročil in posledič-
no prihodkov, za kar naj bi bila kri-
va predvsem epidemija. Številke so 
bile zastrašujoče, saj so napovedo-
vali, da bo delo v celotnem evrop-
skem delu skupine izgubilo 1.250 
delavcev, v Sloveniji 828, od tega v 
Velenju 544. A slednjo številko so 
zdaj uspeli zmanjšati za 40 odstot-
kov, delo naj bi tako v Velenju izgu-
bilo 327 presežnih delavcev.
ODPOVEDI TUDI V INVALIDSKEM 

PODJETJU 
V družbi navajajo, da v invalid-

skem podjetju I.P.C. programa pre-

sežnih delavcev ne bodo izvajali, 
saj zakon tega pri tako majhnem 
številu odpovedi ne zahteva. Pre-
sežnih bo namreč manj kot 29 de-
lavcev od prvotno predvidenih 84. 
Dodali so še, da bodo invalidom 
odpovedali pogodbo o zaposlitvi 
iz poslovnega razloga le v primeru, 
da bodo pred tem izpolnjeni pogo-
ji, določeni s predpisi o pokojnin-

skem in invalidskem zavarovanju 
oziroma predpisi, ki urejajo zapo-
slitveno rehabilitacijo in zaposlo-
vanje invalidov. 

»Če se bo po končanem po-
stopku v katerem od podjetij Hi-
sensa Gorenje ali pri drugih de-
lodajalcih znova pojavilo povpra-
ševanje po delavcih, bomo tem 
družbam posredovali podatke o 

številu in kategoriji presežnih de-
lavcev, da jim tako olajšamo mož-
nost ponovne zaposlitve,« so spo-
ročili v Hisensu.

SPREJETI KRITERIJI ZA 
RAZREŠEVANJE PRESEŽNIH 

DELAVCEV
»Po sprejetju kriterijev za dolo-

čitev presežnih delavcev, pri čemer 
sindikat ni hotel sodelovati, smo 

nato s sindikatom sklenili dodatni 
dogovor, po katerem dela v kateri-
koli družbi Hisensa Gorenje ne mo-
reta izgubiti oba zakonca ali zunaj-
zakonska partnerja, prav tako na 
seznamu presežnih delavcev v no-
beni od družb ne bo staršev samo-
hranilcev,« so pojasnili v Hisensu. 

Ob tem dodajajo, da so se vsa 
podjetja skupine Hisense Europe 

v Sloveniji v zadnjih treh mesecih 
deloma vključila v državne inter-
ventne ukrepe, vsaj tista, ki so do 
tega upravičena. Kljub vsemu pa 
stroški dela še vedno zelo nega-
tivno vplivajo na poslovni rezultat. 
V LJUBLJANI PROTEST SKUPINE 

DELAVCEV GORENJA 
Skupina okoli 30 delavcev in 

sindikalnih predstavnikov iz Go-
renja je v torek, 19. maja, podala 
v Ljubljano na protest. Vladi, os-
talim odločevalcem in javnosti so 
želeli sporočiti, da so jim vsi obrni-
li hrbet. Prepričani so namreč, da 
je bil kitajski prevzem velenjskega 
velikana prevara in da so pristojni 
snedli svoje obljube. 

Predsednica sindikata Skei v 
Gorenju Gospodinjski aparati Jas-
mina Nedić je dejala, da so lastni-
ke prosili, naj sprejmejo pomoč dr-
žave, a naj bi ti rekli, da je ta pre-
majhna za njihove potrebe. Vse 
bolj imajo po njenih besedah ob-
čutek, da je kriza zaradi novega 
koronavirusa voda na mlin lastni-
ku, saj se je podjetje s težavami 
spopadalo že pred tem.

Barbara Rozoničnik

Skupina delavcev Gorenja se je s transparenti sprehodila do 
poslopja državnega zbora. (Foto: BoBo / RTV SLO)

327 presežnih delavcev
naj bi izgubilo delo v velenjskem 
Gorenju.
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ČISTILNA AKCIJA V LUČAH

Dobra udeležba omogočila očiščenje najbolj problematičnih 
odsekov

Kot vsako leto so tudi letos v ob-
čini Luče pripravili tradicionalno 
spomladansko čistilno akcijo, ki so 
jo izvedli v soboto, 16. maja. Njen 
namen je bil pobrati odpadke na 
čim večjem območju občine, obe-
nem pa osveščati prebivalce o po-
menu varovanja okolja.
ŽUPANOV APEL PRIPOMOGEL K 

ŠTEVILČNI UDELEŽBI
O akciji so bila z nenaslovljenimi 

vabili obveščena vsa gospodinjstva, 
župan Ciril Rosc pa je pred akcijo 
na domača društva po e-pošti na-
slovil prošnjo za sodelovanje. Oči-
tno je tudi to pripomoglo, da je bila 
udeležba na akciji številčna. Sode-
lovalo je več kot 80 posameznikov 
in predstavnikov različnih društev.

POSKRBELI ZA ZAŠČITNA 
SREDSTVA IN UPOŠTEVANJE 

ZAŠČITNIH UKREPOV
Kot je povedala koordinatorka 

akcije Aneta Šiljar, sicer vodja tu-

ristične pisarne v Lučah, so se ude-
leženci ob spoštovanju preventiv-
nih zaščitnih ukrepov zbrali na par-
kirišču pred občinsko stavbo, kjer 
so prejeli pakete z rokavicami, vreč-
kami in malico. Dogovorili so se gle-
de glavnih tras čiščenja in oblikovali 
skupine po določenih odsekih.

OČISTILI PREDVSEM NAJBOLJ 
PROBLEMATIČNE ODSEKE

»Kot ponavadi smo čistili pred-
vsem ob regionalni cesti v smeri 
Ljubnega, Solčave in Podvolovlje-
ka ter Kranjskega Raka, saj so to 
najbolj problematični odseki, kjer 
je običajno odvrženih največ sme-
ti. Zaradi velikega števila sodelu-
jočih so bili uspešno očiščeni tudi 
odseki lokalnih cest in javnih po-
ti, kjer je ob koncih tedna povečan 
promet zaradi dnevnih izletnikov: 
cesta Planica - planina Podvežak, 
Struge - Koča na Loki, Luče - Krni-
ca - Krnički Log. Pregledane so bi-

le tudi najbolj obiskane trase spre-
hajalnih poti v okolici vasi, kjer pa 
so bile količine zbranih odpadkov 
pravzaprav minimalne,« je potek 
akcije opisala Aneta Šiljar.

SODELOVALI RIBIČI, GASILCI, 
KAJAKAŠI, ČLANI TURISTIČNEGA 

DRUŠTVA …
Člani Ribiške družine Ljubno so 

skupaj s kajakaši čistili območje 
ob Savinji in Lučnici, člani lučke-
ga gasilskega društva pa so se lo-
tili čiščenja struge Mlinščice. Šte-
vilčna udeležba članov Turističnega 
društva Podvolovljek je pripomogla 
k uspešnemu čiščenju območja ob 
regionalni cesti skozi dolino vse do 
prelaza Volovljek. Primerno usposo-
bljeni člani omenjenega turistične-
ga društva so pobirali odpadke tudi 
v soteski Brložnice.

SANIRALI V PRETEKLOSTI ŽE 
OČIŠČENO DIVJE ODLAGALIŠČE

Na v preteklosti že očiščenem 

divjem odlagališču v Strmcu so 
odkrili sveže odložene odpadke. 
Občina je odlagališče evidentirala 
in ga v prejšnjem tednu tudi v ce-
loti sanirala. Na lokaciji je bila pos-
tavljena opozorilna tabla, situaci-
jo pa bodo v prihodnje redno pre-
verjali. 

ZAHVALA 
PROSTOVOLJCEM

»Ugotavljamo, da je na žalost 
kljub osveščanju in opozarjanju 
nepravilno odloženih odpadkov v 
naravi še vedno precej. Petkubič-
ni keson podjetja PUP-Sauberma-
cher je bil napolnjen do vrha. Vsem 
prostovoljcem, ki so se udeležili či-
stilne akcije ter tako prispevali k le-
pši in čistejši podobi našega kra-
ja, en velik hvala,« je poročilo o us-
pešno izvedeni akciji zaključila Ši-
ljarjeva.

Marija Šukalo

OBČINA NAZARJE

Testiranje samozadostne javne razsvetljave 

Testna svetilka v kraju Volog (fotodokumentacija Občine Nazarje)

Občina Nazarje je pred časom 
na treh lokacijah v naseljih, kjer 
ni javne razsvetljave, namestila lu-
či na sončno energijo. Luči so na-
menjene testiranju in preverjanju 
rezultatov, ki jih bodo spremljali v 
različnih vremenskih pogojih ka-
ko leto. V nekaj mesecih, od kar so 
postavljene, z njimi ni bilo težav. 

VSAKA LOKACIJA NI PRIMERNA
V lanskem letu se je občin-

ska uprava dogovorila z energet-
skim managerjem Kssena Vele-
nje, da bi bilo smotrno za odroč-
na mesta, kjer ne obstaja vod 
javne razsvetljave, namestiti lu-
či na obnovljive vire energije. Ta-
ka samozadostna razsvetljava že 

obstaja v Nazarjah na mostu pre-
ko Savinje in so izkušnje z njo 
dobre. Skupaj so določili tri loka-
cije, kjer je zadosti uporabnikov, 
lokacijo doseže sonce, obstaja 
interes uporabnikov ter tam ni 
napeljave javne razsvetljave.

PRIHRANJEN DENAR IN TRUD
Direktor občinske uprave Sa-

mo Begič je povedal: »Pri posta-
vitvi takih luči se izognemo ko-
panju za polaganje kabla, uredi-
tvi prižigališča, projektne doku-
mentacije, plačilu enkratne pri-
stojbine elektro podjetju, to je 
znesek omrežnine za priključ-
no moč, večmesečnemu urejanju 
dokumentacije in vsakomesečne-

mu računu za porabo energije in 
omrežnino.«

TESTIRANJE LUČI TREH 
RAZLIČNIH DOBAVITELJEV 

Za vsako od treh luči različnih 
ponudnikov je občina z montažo 
vred namenila okoli 2.500 evrov. 
Postavljene so v Vologu, Spodnjih 
Krašah in Žiferju pri Kokarjah za 
potrebe testiranja. LED svetila so 
med 10 in 20 W moči, do sedaj v 
par mesecih z njimi ni bilo nobe-
nih težav. Po pridobitvi rezultatov 
vsake izmed luči se bo občina od-
ločila, katera je najboljša, in tako 
razsvetljavo namestila še na dru-
gih podobnih lokacijah.

Marija Lebar

2.500 evrov
je Občina Nazarje namenila za 
vsako od treh luči.

Za potrebe testiranja so LED 
svetila postavljena v Vologu, 
Spodnjih Krašah in Žiferju pri 

Kokarjah.
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OBČINA LJUBNO

Podpis aneksa z gasilci tokrat 
malo drugače

Vsa leta doslej je Občina Ljubno 
pripravila slovesen podpis pogodb 
oziroma aneksov k pogodbam o iz-
vajanju gasilske javne službe, ki so 
se ga udeležili predstavniki vseh 
treh gasilskih društev, občinskega 
poveljstva in Gasilske zveze Zgor-
nje Savinjske doline. Letos je tak 
dogodek preprečila epidemija, za-
to je občina vsem pogodbenim 
strankam aneks poslala po pošti.

Aneks so podpisali predsedni-
ki prostovoljnih gasilskih društev 
Ljubno ob Savinji, Radmirje in Oko-
nina ter gasilske zveze in podpi-

sane že tudi vrnili na občino. Ta je 
za gasilska društva letos nameni-
la dobrih 65 tisoč evrov, za izvaja-
nje nalog gasilske zveze pa slabih 
2.700 evrov. Kljub temu da je s tem 
financiranje in izvajanje dejavnosti 
v skladu s pogodbo zagotovljeno, 
je umanjkal osebni stik, saj so se 
župan in predsedniki ter poveljniki 
na srečanjih ob podpisu pogodb in 
aneksov doslej lahko temeljito po-
govorili o izzivih, s katerimi se sre-
čujejo pri svojem humanem in pro-
stovoljnem delu.

Marija Lebar

OBČINA LJUBNO

V Radmirju nadaljujejo z izgradnjo kanalizacijskega omrežja 

Zemeljska dela izvaja podjetje Gaber iz Okonine, polaganje kanalizacije in nadzor pa vrši JP 
Komunala Mozirje. (Fotodokumentacija Občine Ljubno)

Občina Ljubno nadaljuje z investicijo v izgra-
dnjo kanalizacije v Radmirju. Tokrat gre za se-
kundarni vod št. 1 v dolžini okoli 320 metrov, za 
katerega bo občina iz proračunskih sredstev 
namenila okoli 30 tisoč evrov brez DDV. S kana-
lizacijo bodo omogočili priklop na javni vod de-
setim hišam.

Zemeljska dela izvaja podjetje Gaber iz Oko-
nine, polaganje kanalizacije in nadzor pa vrši JP 
Komunala Mozirje. V ceni je vštet material in de-
lo obeh podjetij. Dela so začeli v ponedeljek, 18. 
maja. Računajo, da bodo do konca tega tedna z 
njimi zaključili.

Marija Lebar

GASILSKA ZVEZA ZGORNJE SAVINJSKE DOLINE 

Skupna maša za vse gasilce bo 
v Gornjem Gradu

Letos so zaradi epidemije koro-
navirusa po več kot treh desetletjih 
prvič odpadle Florjanove maše, ki jih 
tukajšnji gasilci organizirajo ob godu 
svojega zavetnika. Sedaj, ko so ukre-
pi nekoliko zrahljani, zgornjesavinj-
ska gasilska zveza pripravlja skupno 
mašo za člane, ki bo v nedeljo, 7. juni-
ja, ob 10. uri v gornjegrajski katedrali.

Predsednik zveze Janko Žuntar je 
povedal: »Katedrala je dovolj velika, 
da omogoča udeležbo pri bogosluž-

ju v skladu s še veljavnimi predpisi, 
torej ustrezno medsebojno razdaljo. 
Žal se maše ne bodo mogli udeležiti 
drugi verniki, ki so pri takih bogosluž-
jih sicer vedno z veseljem prisotni.«

Gasilce bo ob tej priložnosti med 
drugimi nagovoril tudi predsednik Ga-
silske zveze Slovenije Janko Cerkve-
nik. Prisoten bo upokojeni celjski škof 
msgr. dr. Stanislav Lipovšek, pričaku-
jejo pa še druge visoke goste.

Marija Lebar

TURISTIČNO INFORMACIJSKI CENTRI ODPIRAJO SVOJA VRATA

Delovne čase prilagodili 
situaciji

Tudi TIC Luče bo svoja vrata odprl za obiskovalce pod strogimi 
higienskimi določili NIJZ.

Odpiranje turistično informacij-
skih centrov (TIC) je še eden iz niza 
sprostitvenih ukrepov v času epi-
demije. V vseh naših občinah bodo 
svoja vrata odprli v začetku junija. 
V centrih poudarjajo, da so prosto-
ri urejeni v skladu z navodili NIJZ, 
delovni časi pa prilagojeni situaci-
ji. Ti se bodo ob sproščanju ukre-
pov in odpiranju mej tekom sezo-
ne spremenili. 

Smernice za delovanje v letoš-
njem letu so pripravili skupaj in bo-
do z veseljem delili informacije ta-
ko obiskovalcem kot ponudnikom 
turističnih produktov v Zgornji Sa-
vinjski dolini. 

POSKRBELI ZA VARNOST IN 
DOBRO POČUTJE

Obiskovalci, ki bodo v prostor 
lahko vstopili le posamično, izje-
me so družine, si bodo morali ta-
ko ob prihodu kot ob odhodu raz-
kužiti roke. 

V zaprte prostore bodo lahko 
vstopali le z masko. Promocijski 
material jim bo na voljo pri infor-
matorjih in zaposlenih na info toč-
kah. Prodajnih artiklov se bodo lah-
ko dotikali le toliko, kolikor je nuj-
no potrebno za opravljanje nakupa, 
katerega bi bilo najbolje poravnati 
brezstično. 

Tekst in foto: Marija Šukalo
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GOSTINSKA DEJAVNOST V PRIMEŽU EPIDEMIJE

Gostje se počasi vračajo

Zavolovškovi so optimistično poprijeli za delo po epidemiji. (Foto: arhiv Zavolovšek)

V gostišču Prodnik redno razkužujejo vse 
artikle, ki so jih v rokah imeli gostje. 

(Foto: Marija Šukalo)

V gostilni Pr' Lampi v Lučah tako gostje kot strežno osebje upoštevajo varnostna navodila in 
za mizo sedijo skupaj le družine. (Foto: Marija Šukalo)

Po skoraj dvomesečnem zaprtju gostinskih 
lokalov so ti pred dnevi pričeli ponovno obra-
tovati. Seveda ob strogih higienskih ukrepih, ki 
so za nekatere zelo moteči, a se jih poskušajo 
držati. Vendarle so vsi veseli, da so lahko zače-
li z delom. 

EPIDEMIJO VZELI KOT IZZIV
»Epidemijo smo vzeli kot izziv,« je dejala Bar-

bara Petek, ki v Lučah vodi družinsko gostilno 
Pr' lampi. Njihovo delovanje je usmerjeno v iz-
letniški turizem, avtobusne skupine, pri njih se 
ustavljajo tujci. »Med dvomesečnim zaprtjem 
smo energijo usmerili v reševanje eksistence. 
Tako smo se posvetili proizvodnji in prodaji na-
ših domačih mesnih žlinkrofov, torej zgornjesa-
vinjske specialitete, ki jo izdelujemo že četrt sto-
letja. 

Z 18. majem je gostilna odprla vrata, a s skraj-
šanim delovnikom. Po navodilih Nacionalne-
ga inštituta za javno zdravje (NIJZ) smo spreje-
li potrebne ukrepe, ki se jih gostje večinoma dr-
žijo. Vendar so se navade spremenile, gostov je 
manj, zato zaenkrat še kombiniramo delo s ča-
kanjem. Veseli smo, da je država ponudila roko 
pomoči, a upamo, da se bo vse hitro rešilo,« je 
povedala Petkova 

POMEMBNO, DA LAHKO DELAJO
Svoja vrata je odprlo tudi Gostišče 902 na 

prelazu Črnivec. Lastnik sodobnega gostinske-
ga objekta z nastanitvami in bogato gostinsko 
ponudbo Matevž Zavolovšek ni skrival veselja 
ob ponovnem odprtju lokala. »Nekateri so ko-
maj čakali, da smo zopet odprli teraso in not-
ranjost gostišča. Vesel sem, da so nas gosti ze-
lo pogrešali. Veliko je klicev in nejasnosti gle-

de skupin, vendar se mi zdi, da se bo kmalu vse 
postavilo tako, kot je potrebno. 

Navodila NIJZ so stroga in včasih popolnoma 
skregana z logiko, vendar večina gostov upošte-
va njihova in naša navodila. Ko so se odpirale 
samo terase, mi tega nismo storili, temveč smo 
počakali, da smo lahko odprli cel objekt, ker so 
ukrepi neživljenjski in se jih ni dalo izvajati. Tako 
jaz kot zaposleni smo bili na začetku v šoku, po-
tem se nekako navadiš, da pač tako mora biti in 
smo se sprijaznili z usodo. 

Na novo smo začeli z dvema zaposlenima, se-
daj smo skoraj v celotni zasedbi. Gostje se druži-
jo in zaenkrat rezervirajo za manjše skupine do 
petnajst oseb. Veliko sprašujejo glede glasbe in 

številčnosti omejitve, zato upam, da bomo kma-
lu dobili informacije s strani vlade, kako je s tem. 
Zaenkrat je pomembno le, da lahko zopet dela-
mo in skušamo nekako preživeti s tem, kar lah-
ko zaslužimo,« je bil optimističen Zavolovšek. 

MED GOSTI MANJ DRUŽENJA
Optimistična sta tudi zakonca Fanika in Edi 

Jurjevec, ki goste razvajata s tradicionalnimi 
domačimi dobrotami v gostišču Prodnik v Juva-
nju. »Občutek je krasen, ko vidiš, da se gostje 
zopet vračajo. Lahko rečeva, da se navodil vsi 
držijo. Te upoštevajo tako zaposleni kot gostje. 
Imamo srečo, da so se na delo lahko vrnili vsi 
zaposleni. Ugotavljamo, da je med gosti manj 
druženja, ven hodijo v krogu družine, ni toliko 
veseljačenja.«

Marija Šukalo
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Mesto Priimek in ime Naslov Točke Priznanje

1 PAVLIČ IVAN SP. POBREŽJE 15A 19,130 zlato

2 BREZOVNIK SLAVKO REČICA 108A 19,000 zlato

2 BREZOVNIK ANŽE REČICA 108A 19,000 zlato

4 PEČNIK IVAN LJUBIJA 47 18,380 srebrno

5 BEZOVŠEK PETER LENART 27 18,250 srebrno

6 UGOVŠEK VESNA SP. POBREŽJE 1 18,130 srebrno

7 KRAMER FRANC ŠMIHEL 19 17,880 bronasto

8 JERAJ TADEJ ZG. POBREŽJE 13 17,750 bronasto

9 PUNGARTNIK ALOJZ LUČE 17 17,630 bronasto

10 PETEK BRANKO PODVOLOVLJEK 14 17,380 bronasto

10 BEZOVŠEK MARTINA LENART 27 17,380 bronasto

12 LEČNIK , S.P. RAVNE, TRG SVOBODE 4 17,250 bronasto

12 GOLIČNIK MARJAN ŠMIHEL 26 17,250 bronasto

14 ŠTORGEL JOŽE VARPOLJE 40 17,130 bronasto

Potrdila o kvaliteti (po abecednem redu krajev):   
FLORJAN: Marjana Ermenc, KOKARJE: Denis Hren, LOGARSKA DOLINA: Jože Firšt, 
Matej Krivec, RADMIRJE: Marjan Jarnovič, SLATINA: Mihael Fajfar. 

En izdelek je bil izločen. Poprečna ocena letnika: 17,44 točk.

30. OCENJEVANJE ŽELODCEV NA REČICI OB SAVINJI

Zlata priznanja ostala doma
Združenje izdelovalcev zgornje-

savinjskega želodca je pripravi-
lo 30. ocenjevanje te suhomesna-
te specialitete. Dogodek je bil v so-
boto, 23. maja, v Medgen borzi na 

Rečici ob Savinji zaradi epidemi-
je novega koronavirusa in števil-
nih omejitev izveden kot delovni 
sestanek brez prisotnosti javnosti.

ŽELODEC ANŽETA BREZOVNIKA 
ŽE DRUGIČ ZLAT

Kljub temu je bilo na ocenjeva-
nju 21 želodcev. Podeljenih je bi-
lo šest potrdil o kvaliteti, osem bro-

nastih priznanj, tri srebrna in tri zla-
ta priznanja, eden izdelek je bil izlo-
čen. Letos so si zlato prislužili pride-

lovalci iz rečiške občine. Tokrat se z 
najboljšim lahko pohvalijo Ivan Pav-
lič s Spodnjih Pobrežij ter oče in sin, 
Slavko in Anže Brezovnik z Rečice. 
Anže je tudi lani posegel po zlatu. 

URADNA RAZGLASITEV PO 
UKINITVI UKREPOV

Izgled, vonj, okus, razporeditev 
slanine in mesa je ocenjevala ko-
misija pod vodstvom predsednice 
dr. Lee Demšar, redne profesori-
ce na Biotehniški fakulteti univer-
ze v Ljubljani. 

Da bi se izdelovalci seznanili z 
ocenami, bodo po besedah pred-
sednika združenja Rudija Krsni-
ka svečana razglasitev rezultatov, 
podelitev nagrad najboljšim in tra-
dicionalna pokušina želodca prišle 

na vrsto po ukinitvi splošnih ome-
jevalnih ukrepov. 

Tekst in foto: Marija Šukalo

Komisija je upoštevala priporočila NIJZ in je imela varnostno 
distanco.

Ocenjeval se je izgled, vonj, okus ter razporeditev 
slanine in mesa.

21 želodcev 
je bilo letos na ocenjevanju.
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Zeliščarki Amanda Kladnik (levo) in 
Maja Žerovnik 

(Foto: Tomo Jeseničnik / visitsavinjska.com) 

NASVETI IZ ZELIŠČNE VASI

V vrtu med zelišči

Zeliščni vrt je v polnem razcvetu in v juniju 
ponovno odpira svoja vrata. 

(Tomo Jeseničnik / visitsavinjska.com)

Tam se skrivajo tiha sreča, mir in navdih. V 
okviru projekta Zeleno za zeleno, ki je sofinan-
ciran iz Ministrstva za gospodarski razvoj in 
tehnologijo, je v srcu Gornjega Grada ob zad-
nji strani bele baročne katedrale v lanskem le-
tu nastal zeliščni vrt. Na več kot 600 m2 temat-
skih gredic danes raste preko 160 različnih vrst 
avtohtonih zelišč. 

STARI RIMLJANI ŽAJBELJ NABIRALI 
BOSONOGI

Na gredici živopisane druščine zelišč, ki jih 
najdete v vsakem kmečkem gartlcu, je tudi než-
ni žajbelj. Za stare Rimljane je bilo spravilo te-
ga zelišča posvečen obred. Nabiralci so nosili 
posebne tunike bele barve. Pred nabiranjem so 
morali bogovom žrtvovati kruh in vino, se sezuti 
in umiti noge. Žajbelj so nabirali bosonogi. Sre-
dnjeveški učenjaki so bili prepričani, da se ljud-
je, ki ga gojijo na vrtu, ne morejo postarati. 

MEDOVITA ZELIŠČA ZA ČEBELJO PAŠO
Najbolj živahno je na sosednji gredici, kjer so 

namensko posajena medovita zelišča za čebe-

ljo pašo. Tudi lesna čebela, ki je ena največjih 
v Evropi, je njen reden obiskovalec. Najraje se 
pase na bogatem dišečem cvetu muškatne ka-
dulje. Nedaleč stran belo cveti ajda. Ajda je bi-
la prvič na Slovenskem omenjena prav v gornje-
grajskem urbarju davnega leta 1426. Njeno an-
gleško ime je buckwheat, kar pomeni bukovo ži-
to. Njena semena res prikličejo spomin na bu-
kov žir. 

DOLGA TRADICIJA ZELIŠČARSTVA V 
NAŠIH KRAJIH

Zeliščarstvo ima v naših krajih dolgo tradi-
cijo, ki se je preko rodov ohranila vse do da-
nes. Ljudsko izročilo umne rabe zelišč je zago-
tovo obogatilo tudi znanje benediktincev, me-
nihov, ki so pred 880 leti v Gornjem Gradu us-
tanovili samostan. Ta je stal na istem mestu, 
kjer je danes zeliščni vrt. Tudi menihi so ime-
li svojega, a točna lokacija ni znana. V spomin 
na to bogato obdobje zgodovine, ki je danes v 

prostoru precej zabrisano, nosi zeliščni vrt ime 
sv. Benedikta. 

ZELIŠČNI VRT VABI
Enoleten projekt Zeleno za zeleno se zaklju-

čuje, a njegovo poslanstvo se nadaljuje. Pog-
nal je močne korenine. Zeliščni vrt je v polnem 
razcvetu in v juniju ponovno odpira svoja vrata. 
Prisrčno vabljeni, da ga obiščete, da se spreho-
dite med zeliščnimi gredicami in uživate v nji-
hovi očarljivi družbi. Spoznate njihovo uporabo 
in pomen ter prisluhnete zeliščnim zgodbam. 
Za več informacij obiščite najino spletno stran 
www.zeliscavas.si ali FB stran Baba čaj. Se vidi-
mo med zeliščnimi gredicami!

OSREDNJA KNJIŽNICA MOZIRJE 

Rahljajo zaščitne ukrepe
Od 27. maja dalje je v krajevnih knjižnicah 

Osrednje knjižnice Mozirje ponovno omogočen 
prost dostop do knjižnih polic in samostojna 
izbira gradiva razen v Knjižnici Gornji Grad. Ob 
tem veljajo določeni zaščitni ukrepi.

Osrednja knjižnica Mozirje je bila prisiljena 
zapreti vrata 16. marca. V začetku maja se je po 
priporočilu NIJZ odločila za postopno odpiranje. 
V prvi fazi je bilo mogoče vrniti knjižnično gra-
divo in si izposoditi naročene knjige. Od srede 
je ponovno omogočen prost dostop do knjižnih 
polic in samostojna izbira gradiva v vseh krajev-

nih knjižnicah razen v gornjegrajski. Ta se naha-
ja v centru starejši občanov, kjer še vedno velja-
jo omejevalni ukrepi, zato ostaja zaprta.

Kljub temu da je omogočen prost dostop, še 
vedno veljajo določeni zaščitni ukrepi. Upoštevati 
je potrebno varnostno razdaljo, nositi zaščitno ma-
sko, razkužiti roke. Omejeno je število obiskovalcev 
knjižnice glede na velikost le-te. Knjige, ki jih bodo 
uporabniki prelistali, a si jih ne bodo izposodili, bo 
potrebno odložiti v za to namenjene škatle. Upora-
ba čitalnice in računalnikov še ni mogoča.

Roman Mežnar



Savinjske novice št. 22, 29. maj 2020 17

Nasveti, Ljudje in dogodki

Maja

Pred 50 leti
GOSPODARJENJE V DELOVNIH 

ORGANIZACIJAH ZA LETO 1969
Skupščina občine Mozirje je na svoji zad-

nji seji obravnavala analizo poslovnih re-
zultatov gospodarjenja v delovnih organi-
zacijah za leto 1969. Ugotovila je, da so v 
preteklem letu vse gospodarske organizaci-
je uspešno poslovale. V vseh gospodarskih 
organizacijah je bil dosežen pozitiven fi-
nančni rezultat. Kljub ugodnim poslovnim 
rezultatom pa sta svet za gospodarstvo pri 
občinski skupščini in skupščina ugotovila, 
da ne moremo biti zadovoljni v pogledu za-
poslenosti v občini, kakor tudi ne z obsto-
ječo višino osebnih dohodkov zaposlenih. 
Število zaposlenih se vse od leta 1965 stal-
no zmanjšuje, zmanjšalo se je za 383 delav-
cev. Poprečno izplačani osebni dohodki v 
letu 1969 znašajo 902 din, kar je za 6 din 
manj kot v letu 1968.

Pred 40 leti
JUBILEJ V SMREKI

Delovna organizacija, ki je pred 25 leti 
pričela z obrtniškim delom, prerašča v se-
rijsko proizvodnjo. Tako bi lahko strnili pre-
gled ing. Karla Kopušarja. Seveda gre le za 
nekakšno vodilo iz vsega, kar je bilo pove-
danega o nastajanju tega uspešnega kolek-
tiva. Takrat so nekateri vlagali svoj denar v 
nabavo prepotrebne opreme! Prav vsi pa so 
delali s svojim orodjem, zato so tudi uspe-
li. Danes so zgledna delovna organizacija z 
mnogo mladimi ljudmi, ki pa niso pozabili 
na tiste prve, ki so podjetje ustanovili.

Pred 30 leti
KONČNO POROČILO OBČINSKE 

VOLILNE KOMISIJE
Na volitvah 8. aprila 1990 smo iz občine 

Mozirje volili delegate za Zbor občin Skup-
ščine RS. Izmed treh kandidatov je bil iz-
voljen Anton Žunter iz Luč ob Savinji. 12. 
aprila smo volili delegate v Zbor združene-
ga dela Republike Slovenije in Zbor združe-
nega dela Skupščine občine Mozirje. V Zbor 
združenega dela Skupščine občine Mozirje 
smo volili delegate na 36 voliščih, in sicer 
21 delegatov. Glasovalo je 5.300 volivcev, 
od tega je bilo 197 glasovnic neveljavnih, 
veljavnih pa 5.103.

Pripravila Tatiana Golob

Skrbno z gozdom 

Kviz Kaj vem o gozdu in lesu je 
dostopen na spletni strani Muzeja 
gozdarstva in lesarstva Vrbovec in 

Zavoda za gozdove Slovenije.

MARIJAN DENŠA,
Zavod za gozdove Slovenije,
OE Nazarje

Skrbno z gozdom je slogan letošnjega Tedna 
gozdov, ki zaradi pandemije tako kot vse osta-
lo po svetu poteka pod posebnimi pogoji. Te-
den gozdov je niz prireditev zadnji teden v ma-
ju, s katerimi želimo slovenski gozdarji opozoriti 
in ozavestiti javnost o pomenu in namenu goz-
dov in gozdarstva.

KDO SKRBI ZA GOZD?
Najprej so to lastniki gozdov. Najskrbnej-

ši so običajno lastniki, ki jim gozd reže znaten 
del kruha, gozda pa nimajo v izobilju. Vsak dober 
gospodar skrbi za svojo lastnino in jo po mož-
nosti plemeniti, ji dodaja dodatno vrednost. 

Dodatna vrednost v gozdarstvu je v prvi vrsti 
skrbno negovan gozd, ki s tem ostaja vitalen in 
zdrav ter daje kvaliteten les. Temu sledijo dobra 
usposobljenost za pravilno in varno delo v goz-
du ter seveda primerna delovna sredstva za to. 
Delež skrbnih gospodarjev je v naši dolini zelo 
velik, kar se vidi tudi v razmeroma uspešni sa-
naciji ujm in kalamitet.
OBISKOVALCI GOZDOV NAJ BODO SPOŠTLJIVI 

GOSTJE
Gozdarji Zavoda za gozdove Slovenije in 

drugih inštitucij si prizadevamo, da po stro-
kovnih merilih uresničujemo pričakovanja šir-
še skupnosti in lastnikov po usklajenem zago-

tavljanju raznoterih funkcij (storitev) gozdov 
ob hkratnem ohranjanju in izboljševanju nji-
hovega zdravja, naravne podobe in biotske ra-
znovrstnosti. 

Obiskovalci gozdov se morajo zavedati, da so 
v gozdu samo spoštljivi gosti in morajo temu 
primerno ravnati. K temu jih zavezuje zakonoda-
ja in navaja gozdni bonton. Obiskovalci so go-
stje gozda samega in njihovih prebivalcev, torej 
rastlin, živali in drugih organizmov (gliv) ter se-
veda lastnikov zemljišč. Dobrega gosta je vsak 
vesel, nemarnega pač ne! 

KAKO BOMO V NAZARJAH OBELEŽILI TEDEN 
GOZDOV

Letos Teden gozdov poteka povsem drugače 
kot pretekla leta, ki so bila polna dogodkov, zlas-
ti naravoslovnih dni in vodenj po učnih poteh. 
Krona vsega je bila osrednja prireditev, na ka-
teri smo razglasili najskrbnejše lastnike gozdov, 
najprizadevnejšega gozdarja in drevo leta v na-
šem območju. Vse to bomo prestavili na druže-
nju prijaznejši čas. V naši območni enoti zavoda 
smo sklenili, da v sodelovanju z Muzejem goz-
darstva in lesarstva Vrbovec pripravimo »brez-

stični« dogodek, s katero želimo spodbuditi k 
spoznavanju gozda najširšo javnost. 

Pripravili smo kratek spletni kviz z naslovom 
Kaj vem o gozdu in lesu. Dostopen je na spletni 
strani muzeja in zavoda. Sestavlja ga nekaj ne 
pretežkih vprašanj, s katerimi želimo obiskovalce 
spodbuditi k spoštovanju ter podrobnejšemu raz-
iskovanju gozda in njegovih skrivnosti. 

Skrbni lastniki gozdov na delavnici o varstvu gozdov (foto: MD)
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ROKODELCI IN MOJSTRI V ZGORNJI SAVINJSKI DOLINI

Luka Marolt ustvarja unikatne izdelke iz betona 

Mozirjan Luka Marolt si je letos 
našel nov hobi. Ustvarja uporabne 
in okrasne izdelke iz betona. Ker so 
zelo drugačni od tistih, ki jih iz be-
tona najdemo na našem trgu, upa, 
da bo njegov hobi počasi prerasel 
v posel. 

ZAČEL S ČRKAMI IN POSODAMI
Prve izdelke je naredil januarja. 

To so bile različne črke in posode. 
Za vsakega si naredi kalup, vanj vli-
je beton in pusti, da se posuši. Na-

to pride na vrsto brušenje in končni 
produkt je tu. Vsak je unikaten. Na-
redil je že razne črke, posode, pe-
pelnike, podstavke, zelo rad dela 
ure, ki so vkomponirane v betonsko 
osnovo. Največji izdelek je bila miza. 

IZDELKI Z UPORABNO 
VREDNOSTJO

Všeč so mu izdelki, ki imajo in-
dustrijski videz z dodatki jekla. 
Takšnih, kot jih naredi on, na slo-
venskem trgu skoraj ni. Vse je upo-
rabno, idej pa ima še veliko. Med 
temi so stojalo za nože, hišna šte-
vilka in betonska ura s premerom 
enega metra. V tej začetni fazi raz-
iskuje trg z željo, da bi hobi nekoč 
postal pravi posel.

ZELO POMEMBEN KALUP
Pri mešanju betona je Marolt 

pozoren na njegovo sestavo. Doda-
ja mu steklena vlakna, da je konč-
ni produkt ojačan. Potrebni so še 
razni dodatki za večjo čvrstost. Pi-
gmenta ne dodaja, ker mu je všeč 
surov videz.

Izdelava posameznega izdelka 
brez sušenja traja različno dolgo. 
Pri črkah je največ časa porabil za 
pripravo čim boljšega kalupa, da je 

končna obdelava čim krajša. Vse 
skupaj je za en izdelek trajalo de-
set ur. Kalupe naredi iz silikona, za 
večje izdelke iz ivernih plošč.

ZADOVOLJEN S PRVIMI 
PRODUKTI

Že od konca osnovne šole najprej 
je iskal dejavnost, ki bi zaposlila 
njegovo ustvarjalno plat. Začel je 
z risanjem na papir, nato je slikal 
na platno. Razmišljal je o ustvarja-
nju iz lesa, a je strošek nakupa stro-
jev prevelik, potreboval bi tudi večji 
prostor, ponudba teh izdelkov pa je 

na trgu velika. Zato je misel na ob-
delovanje lesa opustil in poskusil z 
betonom. Že prvi izdelek mu je bil 
zelo všeč, zato verjame, da bo v nje-
govi delavnici nastalo še veliko le-
pih in uporabnih predmetov.

DRUŽINA, ŠOLA IN SLUŽBA
Luka je po poklicu strojni teh-

nik, strojništvo študira izredno, de-
la kot merilec. Včasih je rad smu-

čal in se ukvarjal s fitnesom, sedaj 
je njegova prioriteta družina, šola 
in služba ter ustvarjanje izdelkov 
iz betona. 

S partnerko Tamaro imata štiri-
letno hčerko Juno in čas, preživet z 
njima, mu veliko pomeni. Kljub te-
mu da je imel med karanteno veli-
ko časa za delo, je imel težave z do-
bavo materiala. Najraje dela, kadar 
je razpoložen, kajti takrat nastane-
jo najboljši izdelki. 

Štefka Sem, 
foto osebni arhiv

Kopica drobnih izdelkov iz betona in darilo, ki ga je Luka Marolt 
prejel od Brinečevega kmečkega mlina. 

Črke iz betona so uporabne na več načinov. 

Pri izdelkih prisega na kombinacijo betona z drugimi materiali, 
kot pri tej uri. 

Eden od večjih izdelkov izpod rok Luke Marolta je miza. 
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FORDOVA MARLENE 1934 500 MERCEDES REPLIKA V MOZIRJU

Lastnik Janez Pavlin razkril zgodbo športne 
limuzine 

Zgodba o izjemnem športnem 
avtomobilu, ki se je dotaknila tu-
di naših krajev, sega v čas slovi-
te nemško-ameriške filmske dive 
in pevke Marlene Dietrich (1901-
1992), ko je nemški koncern Da-
imler-Benz izdelal za tiste čase 
sanjsko športno limuzino. V prvi 
polovici 20. stoletja je z modelom 
Marlene postavil meje prestižnega 
v razredu najbolj mondenih luksu-
znih vozil. Izdelali so jih le 150 v le-
tih 1934 do 1936, eno od njih pa si 
je omislila slavna svetovna zvezda 

Dietrichova. Po njej je to vozilo do-
bilo tudi ekskluzivno ime. 
PAVLIN LASTNIK REDKE REPLIKE

Kasneje, v letu 1985, je po osnov-
ni licenci v Severni Dakoti Fordova 
tovarna izdelovala serijska vozi-
la s Fordovim motorjem »tip 402«, 
z omejenim številom – 130 replik. 

Eno takšnih vozil, ki je bilo v Slo-
venijo pripeljano s Floride, ta čas 
pa ima svoje mesto v garaži Jane-
za Pavlina v Mozirju, je morda še 
edino v dobrem voznem stanju v 
Evropi. Po besedah lastnika morda 
ni več nobenega, zagotovo pa ne 

takšnega, ki bi imel rezervno kolo 
nameščeno ob strani, saj je bilo iz-
delanih prav takšnih le pet. 

POLEG LEPEGA VOZILA ŠE 
ZANIMIVA ZGODBA

Podjetnik Janez Pavlin oziro-
ma zdaj prokurist svojega podje-
tja Comfort P. J. si je pred nedavnim 
zaželel športnega starodobnika 
bolj kot izziv, saj je bila poleg zares 
lepega vozila tu še zanimiva zgod-
ba. Od tedaj ima »živalco« na šti-
rih kolesih s 5 tisoč kubiki in moč-
jo 100 kW (okrog 145 KM), ki doseže 
hitrost tudi do 160 km/h, večji del 
kar v svoji »štalci«. 

ŠPORTNI MERCEDES ŠTEJE ŽE 
35 LET

Namesto odgovora na vpraša-
nje, kje se je »zaljubil« v športne-
ga mercedesa s Fordovim srcem, 
ki zdaj šteje že 35 let, nam je ra-
je odprl vrata garaže. Ob ogledu 
»stroja« je prišlo na dan to, da smo 
ljudje vedoželjni, da so nas polne 
oči, ko pa z nakupom in vožnjo po-
tešimo pričakovanja, »pravljični 
svet« počasi izgine in se soočamo 
z realnostjo. 

STVAR LJUBITELJSTVA IN 
NOSTALGIJE

Tudi to vozilo terja pri spoštljivih 
letih vzdrževanje, zelo drago servi-
siranje, vozi na bencin in ni primer-
no za vse priložnosti ter funkcije. 
V teh razmerah je bolj stvar ljubi-

teljstva in nostalgije, v krogih po-
znavalcev starodobnikov pa bi de-
jali, da tudi »šminkerske« ljubezni. 
Marlene Dietrich je že vedela, kaj 
ji pritiče za še večjo slavo in svo-
je užitke, vozilo pa je v tistem ča-
su »delila« le še s štirimi origina-
li iz iste serije. Šele kasneje so iz-
delali še 150 podobnih, od katerih 
je v voznem stanju le še nekaj de-
set takšnih. 

STRAST POSTOPOMA 
MINEVA

Pavlinov avto je postal slo-
venski in evropski rekordni pri-

merek, ki vzbuja skomine in je 
atrakcija za Mozirje in Zgornjo 
Savinjsko dolino. A, kot je dejal, 
po prvem navdušenju strast pos-
topoma mineva, hkrati pa jemlje 
prostor za bolj praktično vozilo, 
ki ga pri Pavlinovih še vedno pot-
rebujejo. 

MALO PREVOŽENIH 
KILOMETROV

»Marleno« so uvozili pri Goodti-
mers classic car v Mariboru, kjer se 
ukvarjajo z restavriranjem in pro-
dajo starodobnih vozil višjega ra-
zreda. Avto ima le 7.300 prevoženih 
milj, kar je slabih 12 tisoč km. Pav-
lin je po nakupu prevozil z njim do-
datnih 2.400 milj, kar je skupno ok-
rog 15.500 km. Kot zaprta limuzina 
ali z odprto platneno streho je res 
pravi ponos dveh svetovnih bla-
govnih znamk. 

SOPROGA PO OPRAVKIH RAJE Z 
»RENOJEM«

Mašinca z »zverino« pod pokro-
vom potegne do 160 km/na uro, s 
hudimi pospeški pa je tudi preko-
meren porabnik goriva za sedanje 
cestne »konje«. Pavlin nam je zato 
namignil, da beli lepotec morda ne 
bo za večno njegov partner in sop-
rogi Mileni, saj se sama najraje od-
pravlja po opravkih ter na krajše iz-
lete s svojim malim »renojem« brez 
nevarnosti, da bi moški navdušenci 
žvižgali za njo. No, kot za »Marleno«. 

Tekst in foto: Jože Miklavc

130 replik
modela Marlene so izdelali 
v Fordovi tovarni v Severni 
Dakoti. Podjetnika Janeza Pavlina je 

poleg avtomobila pritegnila 
njegova zgodovina.

Že armaturna plošča pove veliko o repliki mercedesa 
Marlene 500. 

Športni starodobnik Janeza Pavlina vzbuja skomine in je atrakcija za 
Mozirje in Zgornjo Savinjsko dolino.
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ADRIJANA ERMENC IZ LOK PRI MOZIRJU

Proces ustvarjanja ji pomeni umiritev in zbistritev misli
Mlada mamica Adrijana Ermenc 

iz Lok pri Mozirju poleg številnih 
obveznosti v službi in doma naj-
de čas za ustvarjanje iz različnih 
materialov. Ljubezen do umetnosti 
jo spremlja že iz osnovnošolskih 
dni. Želja po oblikovanju je bila ta-
ko močna, da se je odločila tudi za 
sprejemni izpit na likovni akademi-
ji in ga opravila, a pot jo je zanes-
la v ekonomske in poslovne vode. 
Danes je diplomirana ekonomist-
ka s službo v računovodstvu. Ko pa 
ji čas dopušča, se prelevi v ustvar-
jalko. 

USTVARJANJE STALNICA V 
NJENEM ŽIVLJENJU

»Do danes sem ustvarjala že sko-
raj z vsem; pričela sem z risanjem in 
slikanjem, nato sem se kar lep čas 
ukvarjala s poslikavo svile, izdelo-
vala sem rože iz krep papirja in ra-
zna vabila za posebne priložnosti. 

V dvajsetih letih svojega življenja 
pa sem se navdušila nad pirografi-
jo. Gre za umetnost žganja v les, na 
pluto ali usnje s pomočjo žareče ži-
ce. Obstajajo tudi drugi načini, ven-
dar je meni osebno ta najljubši. Če 
smo iskreni, je tudi najpogostejši,« 
je Ermenčeva opisala svojo pot in 
dodala, da se je vse skupaj začelo, 
ko je za rojstni dan prejela pirograf. 

Spomni se, da enostavno ni 
mogla počakati in je še isti dan 
kar v svoji sobi naredila svojo prvo 
»žgano« sliko. »Ni bila ne vem kak-
šen dosežek, a vendarle je bila 

moja. Za nameček sem še starše 
prestrašila, da se je hiša vžgala. In 
tako se je začelo,« se je nasmejala 
ob spominih na svoje prve začetke. 
ZA OSMOLJEN LES NE OBSTAJA 

RADIRKA
Risanje s pirografom zahte-

va veliko mero natančnosti in po-
trpežljivosti, saj za osmojen les 
ne obstaja radirka. Sam proces 
ustvarjanja ji pomeni umiritev in 
zbistritev misli po napornem vsak-
danjiku. Ob obdelovanju različnih 
materialov najde navdih v iskanju 
lepote in estetike. V vsakem izdel-
ku pusti svoj pečat. 

»Rada ustvarjam in gledam, ka-
ko iz nič nastane nekaj novega in 
lepega. V največje veselje in zado-
voljstvo mi je, ko je izdelek oziroma 
plod dela mojih rok končan.« 

ODPADNI MATERIAL LAHKO 
POSTANE DARILO

Prav tako rada opazuje, kako se 
različni naravni materiali in števil-

Adrijana Ermenc iz Lok najraje 
ustvarja s pirografijo. (Foto: MŠ)

Pirografija je zelo zanimiva tudi otrokom za preizkušanje ročnih 
spretnosti. (Foto: MŠ)

Iz odpadnih luščin je nastal 
okrasek v obliki cveta. 

(Foto: osebni arhiv)

Čebela je natančno izžgana v les. (Foto: osebni arhiv)

Ermenčeva je ustvarila unikatne izdelke v različnih tehnikah. 
(Foto: osebni arhiv)

na odpadna embalaža spremeni-
jo v nov izdelek. Iz storža, ki pade 
z drevesa, ali lupine pistacije lah-
ko namreč nastane čudovita roža 
in iz steklenice zanimivo persona-

lizirano darilo. Les je njen najljubši 
material za ustvarjanje, v vseh svo-
jih oblikah. 

SODELUJE Z DRUŠTVI IN 
PRIPRAVLJA DELAVNICE

Skozi leto sodeluje z različnimi 
društvi in zavodi. Še posebej bli-
zu sta ji Turistično društvo Rečica 
ob Savinji in Zveza prijateljev mla-
dine Slovenije, preko katerih lahko 
pokaže, kaj vse je novega ustvari-
la. Večkrat so jo povabili, da skupaj 
pripravijo kratke ustvarjalne delav-
nice za otroke, na katerih so si iz-
delali svoj izdelek. 

»Na mojih stojnicah se lahko 
skoraj vedno preizkusite kot piro-
graf in si izdelate svoj lastni izde-
lek. Ko se naslednjič srečamo na 
kakšni od prireditev, na kateri bom 
gostovala s svojo stojnico, se ogla-
site. Vesela vas bom.«

Marija Šukalo
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GORSKA KOLESARKA MONIKA HRASTNIK

Težko pričakovana sezona tekmovanj šele jeseni

Sezona tekmovanj v gorskem 
kolesarstvu se bo uradno 

začela septembra in bo trajala 
do prvega tedna v novembru.

Monika Hrastnik z Lepe Njive 
že šest let tekmuje na tekmova-
njih v spustu v gorskem kolesar-
jenju. Zadnji dve sezoni je člani-
ca ekipe Team Dorval AM. Lansko 
sezono si bo bolj kot po uspe-
hih zapomnila po poškodbi, ki 
jo je za večino sezone odvrnila 
od tekmovanj. Letos so poškod-
be pozabljene, so pa tekmova-
nja zaradi novega koronavirusa 
prestavljena na jesen.

DRŽAVNA IN EVROPSKA 
PRVAKINJA

Monika je v svoji karieri doseg-
la naslov evropske prvakinje in je 
trikratna državna prvakinja v spu-
stu. Njen najboljši rezultat na tek-
mah za svetovni pokal je tretje 
mesto, skupno je bila v svetovnem 
pokalu najboljša peta. Trikrat je 
prejela priznanje Olimpijskega ko-
miteja Slovenije za najboljšo kole-
sarko Slovenije, prav tako je bila iz-
brana za naj športnico Zgornje Sa-
vinjske doline.

POŠKODBA KROJILA 
SEZONO

Lani je izpustila večino sezo-
ne zaradi poškodbe gležnja. Ob 
zaključku sezone je kljub temu 

dvakrat dosegla sedmo mesto v 
svetovnem pokalu. Zdaj sta gle-
ženj in glava po padcu na Škot-
skem dobro.

MED EPIDEMIJO TRENIRALA 
SAMA

»Do epidemije je potekalo vse 
po planih,« je povedala Monika, 
»ko pa je izbruhnil novi koronavi-
rus, je bilo omejeno treniranje na 
kolesu in s trenerjem. Sedaj tre-
niram doma v telovadnici po pro-

gramu, vozim enduro kolo za kon-
dicijo ter treniram spust na doma-
či progi.«

SEZONA PRESTAVLJENA NA 
JESEN

Kot je bilo pričakovano, so vsa 
tekmovanja odpovedali oziroma 
prestavili. Sezona se bo uradno 
začela septembra in bo trajala do 
prvega tedna v novembru. »Mogo-
če bomo potrebovali smučke na-
mesto koles,« je hudomušno do-
dala kolesarka. Izpeljanih naj bi bi-
lo šest tekem svetovnega pokala in 
svetovno prvenstvo, torej bo dirka 
tudi v Mariboru. 

TEKMOVANJA VSAK 
VIKEND

»Mislim, da bo precej naporno, 
ker bodo dirke vsak vikend po vsej 
Evropi. Pomerila se bom na veči-
ni tekem svetovnega pokala in na 
svetovnem prvenstvu, ki bo v Av-
striji. Mogoče se bo izšlo še, da se 
bom udeležila še katere tekme za 
evropski pokal.

ŠPORT IN ŠTUDIJ
Monika se v prostem času rada 

ukvarja še z drugimi športi. Rada 
pleza, smuča, teče, tudi hoja v pla-
nine ji je v užitek. Za hobi ustvarja 
lesene izdelke, predvsem pa uži-
va v druženju z družino in prija-
telji. Športno pot uspešno kom-
binira s študijem, je namreč štu-

dentka tretjega letnika na fakulte-
ti za tehnologijo polimerov v Slo-
venj Gradcu. Pred tem je zaključi-
la srednjo gradbeno šolo in diplo-
mirala na višji strokovni šoli za les 
in oblikovanje materialov v Mari-
boru.

Štefka Sem, 
foto: Klemen Humar

Najboljši rezultat Monike Hrastnik na tekmah za svetovni pokal je 
tretje mesto, skupno je bila v svetovnem pokalu najboljša peta. 

PRIČETEK DEL NA OKREŠLJU

S helikopterji na gradbišče 
dostavili gradbene stroje

Zaradi korona krize se je za me-
sec dni zamaknil začetek del pri 
gradnji nove planinske koče na 
Okrešlju. Prostovoljci so že posta-
vili začasno barako, ki bo služila 
delavcem in oskrbniku. Našel se je 
tudi nevestnež, ki je zakuril ogenj 
le meter od zavetišča gorske reše-
valne službe in s tem izzival še en 
požar v tem delu planine.

NEKDO KURIL PRI NOVEM 
OBJEKTU

Zavetišče je le nekaj sto metrov 
stran od pogorišča Frischaufove-
ga doma, ki je do tal pogorel jese-
ni. Prav tako je pred leti pogorelo za-
vetišče gorskih reševalcev, ki so na-
to na mestu starega postavili nov 
objekt. In ob tem novem objektu se 
je znašel nekdo, ki se mu je zdelo pri-
merno zakuriti ogenj le meter stran 
od njega. Gorski reševalci se sedaj 
sprašujejo, če je res potrebno vse 
objekte ograditi z ograjo in postavi-
ti varnostne kamere, da do tako ne-
umnih dejanj ne bi prihajalo več. 

OBLJUDENA OKREŠELJSKA 
PLAŽA

Ob sproščanju ukrepov so se 
člani PD Celje Matica ponovno 

lotili del na Okrešlju. Najprej so 
dodatno počistili pogorišče, ob 
njem pa postavili leseno bara-
ko. Iz palet so sestavili mize, klo-
pi in ležalnike. Prostor so poime-
novali kar okrešeljska plaža, saj 
nudi čudovit razgled na Rinke, 
Mrzlo goro in Planjavo. Ta konec 
tedna je bila plaža že kar lepo za-
sedena.

ZBRALI SLABIH 
450 TISOČAKOV

Sredi prejšnjega tedna so s po-
močjo Slovenske vojske oziro-
ma helikopterske enote na Okre-
šelj prenesli delovne stroje, s ka-
terimi bodo lahko stekla gradbe-
na dela. Predsednik društva Bra-
ne Povše je dejal, da se projekt 
obnove zavoljo epidemije zače-
nja vsaj mesec kasneje, saj se je 
zavleklo tudi pridobivanje doku-
mentacije. Doslej se je na računu 
zbrala slaba polovica sredstev od 
za izpeljavo projekta predvidenih 
900 tisočakov. Kljub temu upajo, 
da bo dom letos pod streho, dru-
go leto pa se nameravajo lotiti do-
končanja.

Benjamin Kanjir
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Občina Nazarje, Savinjska cesta 4, 3331 Nazarje, na podlagi 51. člena 
Zakona o stvarnem premoženju države in samoupravnih lokalnih skup-
nosti (Uradni list RS, št. 11/18 in 79/18), 16. člena Uredbe o stvarnem pre-
moženju države in samoupravnih lokalnih skupnosti (Uradni list RS, št. 
31/18) in Načrta razpolaganja s stvarnim premoženjem Občine Nazarje 
v letu 2020, objavlja 

JAVNO ZBIRANJE PONUDB
za prodajo nepremičnin v lasti Občine Nazarje

1. NAZIV IN SEDEŽ ORGANIZATORJA JAVNEGA ZBIRANJA PONUDB
Občina Nazarje, Savinjska cesta 4, 3331 Nazarje, MŠ 5883822000, ID 

za DDV:43645151

2. PREDMET JAVNEGA ZBIRANJA PONUDB IN IZHODIŠČNA CENA
Predmet prodaje so parc. št. 1141/5, 1141/6, 1141/16, 1141/21 in *520 vse 

k.o. 936 Prihova. Parcele ležijo v kraju Zavodice in v naravi predstavljajo 
travnik in gozd. Na parcelah so stanovanjski objekt in gospodarska po-
slopja; manjša stanovanjska hiša, mali hlev, klet in garaža.

Prodaja se kot celota.

Prodajna cena je 90.330,00 EUR. Zemljiško stanje je urejeno. 

Prodaja se nepremičnina na naslovu Zavodice 14, Nazarje:

- Nepremičnina je sestavljana iz  parcel parc. št. 1141/5 v izmeri 3.719 
m2, 1141/6 v izmeri 2.713 m2, 1141/16 v izmeri 1.227 m2, 1141/21 v izmeri 451 
m2 in *520 v izmeri 22 m2 vse k.o. 936 Prihova; skupaj v izmeri 8.182 m2.

Izhodiščna cena 90.330,00 EUR (z besedo: devetdesettisočtris-
totrideset evrov in 00/100). 

3. POGOJI PRODAJE:
- Nepremičnina se prodaja po načelu »videno – kupljeno«;
- Nepremičnina se prodaja kot celota;
- Prodajno pogodbo bo pripravila Občina Nazarje;
- Nepremičnina bo prodana ponudniku, za katerega bo imenovana 

Komisija ugotovila, da je oddal najugodnejšo ponudbo in bo s sklepom 
župana izbran za najugodnejšega ponudnika;

- Izbrani ponudnik mora skleniti prodajno pogodbo v roku 15 dni 
po uspešno opravljenem izboru najugodnejšega ponudnika. V kolikor 
ponudnik pogodbe ne po sklenil v predpisanem roku, se bo štelo, da 
od nakupa odstopa in ima Občina Nazarje pravico zadržati vplačano 
varščino;

- Po plačilu celotne kupnine se bo kupcu nepremičnina izročila v last 
in posest s pravico vpisa lastninske pravice v zemljiško knjigo;

- Plačilo celotne kupnine v roku 8 dni po sklenitvi prodajne pogodbe 
je bistvena sestavina pogodbe;

- Kupec bo poleg ponujene kupnine dolžan plačati stroške vknjižbe 
lastninske pravice na svoje ime v zemljiški knjigi.;

- Župan lahko postopek prodaje zemljišč ustavi do sklenitve pravne-
ga posla, pri čemer se ponudnikom povrnejo stroški v višini izkazanih 
stroškov za prevzem razpisne dokumentacije.

4. POGOJI ZA UDELEŽBO V POSTOPKU JAVNEGA ZBIRANJA PONUDB
Ponudnik je dolžan plačati varščino v višini 10% izhodiščne cene ne-

premičnine, ki jo je potrebno plačati na podračun EZR Občine Nazarje št. 
0128 3010 0018 921, sklic na številko: 0075825-4780001-19.

Ponudbe so zavezujoče in morajo vsebovati:
• Podatke o ponudniku (ime, priimek, naslov, EMŠO, davčno številko, 

številko transakcijskega računa z nazivom banke (za vračilo varščine) 
in navedbo nepremičnine, na katero se ponudba nanaša - Priloga 1;

• Ponujeno ceno, ki ne sme biti nižja od objavljene izhodiščne cene 
nepremičnine - Priloga 2;

•  Izjava ponudnika o sprejemanju razpisnih pogojev – Priloga 3;

Ponudniki morajo ponudbi priložiti:
• potrdilo o plačani varščini,
• fotokopijo potrdila o državljanstvu,
• fotokopijo  osebnega dokumenta – fizične osebe,
• overjen izpis iz sodnega registra (pravne osebe), ki ni starejši od 

treh mesecev in 
• priloge k ponudbi 

Ponudniki morajo oddati popolno ponudbo z vsemi prilogami do 
vključno 30. junija 2020. V primeru, da ponudba ne bo oddana v skladu 
z določili tega razpisa, je komisija ne bo upoštevala.

Ponudniki morajo oddati ponudbo priporočeno po pošti v ovojnici z 
označbo »Ne odpiraj – ponudba Zavodice« na naslov: Občina Na-
zarje, Savinjska cesta 4, Nazarje ali osebno na občini. 

5. DODATNE INFORMACIJE
Vsa pojasnila v zvezi s prodajo in ogledom nepremičnin v času razpi-

sa lahko zainteresirani ponudniki dobijo na Občini Nazarje, tel: 03 839 
16 00. 

Ogled  nepremičnin je možen po predhodni najavi na navedeni tele-
fon oziroma preko elektronska pošte: obcina@nazarje.si

6. POSTOPEK IZBIRE NAJUGODNEJŠEGA PONUDNIKA
Komisija bo odpirala prispele ponudbe dne 2. 7. 2020 ob 11. uri v pro-

storih Občine Nazarje, Savinjska cesta 4, Nazarje. Odpiranje ponudb bo 
javno.

V primeru, da bo prispelo več najugodnejših ponudb, bo Komisija po-
nudnike, ki so ponudili enako kupnino, v roku 8 dni pozvala k oddaji no-
ve ponudbe oziroma bo z njimi izvedla pogajanja.

Ponudniki bodo o izbiri obveščeni v roku 30 dni po preteku roka za 
javno zbiranje ponudb.

Besedilo javnega razpisa - zbiranja ponudb je objavljeno v lokalnem 
časopisu Savinjske novice, na spletni strani Občine Nazarje: www.na-
zarje.si in na oglasni deski na sedežu občine, Savinjska cesta 4, Nazarje.

Številka: 478-0009/2020                              
 

Datum: 29. maj 2020
Občina Nazarje

Matej Pečovnik, župan
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IZ POLICIJSKE BELEŽNICE

Naročniki Savinjskih novic
imajo 15% POPUST pri objavah 

zahval in čestitk.

Kronika, Zahvale, Oglasi

In jaz živim še v ljubljenih osebah 
in predmetih,
kakor živeli oni so z menoj 
v minulih letih;
saj veš, čeprav čas izniči vse, 
kar nas na zemljo veže,
do src globin in do ljubezni tvoje 
moč ne seže.

V SPOMIN

Vidi ORLOVIĆ

30. 5. 2020 mineva 5. leto, 
odkar se je od nas poslovila naša mama Vida. 

Hvala vsem, ki se je spominjate, ji prižgete svečko ali 
postojite ob njen grobu.

Biserka in Branka z družinama

Noč, ki ne pozna jutra,
ni tvoja poslednja noč.
Naselila se je, z zvezdami posuta,
v očeh tvojih dragih,
vsem, ki si jih ljubila nekoč.
                                            (T. Pavček)

ZAHVALA

Ob boleči izgubi drage žene, mamice, 
hčerke in sestre

Tatjane MELAVC
15. 3. 1971 - 16. 5. 2020

se iskreno zahvaljujemo sorodnikom, prijateljem, sosedom, 
vodstvu Mišmaša in sodelavcem za pomoč v težkih trenutkih.

Hvala gospodu župniku in pogrebni službi Morana za lepo 
opravljen obred ter gospodu govorniku za ganljive besede slovesa.

Vsi njeni

•	 VLOM	V	VIKEND
Mozirje: 19. maja so se policisti odzvali na poziv lastnika vi-

kenda. Neznani storilec je s silo telesa vlomil v objekt in iz njega 
ukradel kosilnico na nitko.
•	 GASILCI	NA	POMOČ

Mozirje: 20. maja ob 14.32 so na trgu v Mozirju trije gasilci 
PGD Mozirje s tehničnim posegom odprli vrata skladišča. 

Gornji Grad: 21. maja ob 15.25 so na Spodnjem trgu v Gor-
njem Gradu gasilci PGD Gornji Grad odstranili podrto drevo, ki je 
ogrožalo cestni promet.
•	 NEPRAVILNOSTI	V	PROMETU

Ljubno ob Savinji: 21. maja so policisti na Ljubnem vozniku 
kolesa z motorjem zasegli vozilo. Vozil se je namreč brez veljav-
nega vozniškega dovoljenja.

Mozirje: 21. maja so policisti v Mozirju obravnavali vozni-
ka osebnega avtomobila, ki je vozil pod vplivom prepovedanih 
drog.

REZULTATI	POOSTRENEGA	NADZORA
V petek, 22. maja, so policisti na območju Policijske uprave 

Celje izvedli poostren nadzor enoslednih vozil ter psihofizične-
ga stanja udeležencev cestnega prometa. 

Kontrolirali so 68 voznikov enoslednih motornih vozil, od ka-
terih je bilo 20 preizkušenih z alkotestom. Ugotovili so 16 kršitev, 
zoper enega voznika so podali obdolžilni predlog, zoper sedem 
so izdali plačilni nalog in izrekli osem opozoril. Pri treh so ugoto-
vili vožnjo pod vplivom alkohola. Ugotovljenih je bilo 39 kršitev 
voznikov koles, pri tem so ugotovili tudi tri kršitve voznikov dru-
gih vozil do kolesarjev. Policisti so ugotovili še 16 kršitev pešcev 
in pet kršitev voznikov drugih vozil do pešcev.

V soboto, 23. maja, so policisti izvedli ponoven poostren nad-
zor. Skupno so z alkotestom preizkusili 307 voznikov, pri sedmih 
so ugotovili, da so vozili pod vplivom alkohola.

Kontrolirali so tudi 196 voznikov enoslednih motornih vozil, 
od katerih je bilo 114 preizkušenih z alkotestom. Zaradi kršitev so 
zasegli tri vozila (eno motorno kolo in dva mopeda), dvema voz-
nikoma motornih koles so odredili strokovni pregled, in sicer za 
enega voznika, da se ugotovi, ali je imel v organizmu kaj alko-
hola, in za drugega, če je vozil pod vplivom mamil.

V nadzoru so pri kontroli hitrosti ugotovili 32 prekoračitve hi-
trosti, zato so 31 kršiteljem izdali plačilni nalog in enega opo-
zorili.
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Za razvedrilo

JM

MILOVANOVIČEV ALARM 
Eden med bolj »zaposlenimi« upokojenimi novinarji v Sloveniji v 

tem času Ivo Milovanovič, že desetletje in več občan Mozirja, je v 
tem po-korona času pravi gradbeni nadzornik, ki na svoji zeleni oazi 
v Kolovratu v Ljubiji ustvarja dodatni rekreacijski objekt, kot je dejal, 
za tretje življenjsko obdobje. Ob tem mu stoji in čepi ob strani mali 
družinski član Avon, ki mu je, kot je še omenil Ivo, najbolj zvesti pri-
jatelj ta čas. Čeprav menda pripada družini hčerke Tjaše, se poču-
ti najbolj suvereno, po potrebi tudi kot hišni alarm, prav ob »gazdi« 
Milovanoviču. Grrrr, hov!

PO FILMSKO IZ MOZIRJA
Ko nam je Mozirjan Janez Pavlin pred dnevi predstavljal svojo 

sanjsko športno limuzino »Marlene« na dvorišču vile »Milena« ob 
»Pepelovi« cesti, smo ga vprašali, kaj mu pomeni ta lepi avtomobil 
s filmske scene. Le proti nebu je pogledal in menda zabrundal: »Ja, 
žena Milena je rada na realnih tleh, mene pa včasih zanese v svet 
filmske dive Marlene Dietrich. A, ko sem spet na tleh, se zavem, da 
je zaenkrat najboljše tako, pa čeprav kar v našem lepem Mozirju.« 

ULTRA ERIK CILJA VISOKO
Ko se odpre športna sezona, Erik Rosenstein (levo) cilja viso-

ko, a v četrto res ne bi rad ostal le s priznanjem za izjemne dosežke, 
si je morda mislil ekstremni ultra biciklist prekoceanskega slovesa, 
Mozirjan in zdaj občan Rečice ob Savinji, ki ga je v Lučah ujel »cvet-
kov« dežurni fotoreporter. Župan občine Mozirje Ivan Suhoveršnik 
je ob tem menda dejal: »Les res je simbol doline, bi pa lepše žven-
ketal kelih pozlačen ali bokal-kristal po meri narejen.«

JM

JM

JM
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Križanka, Informacije

KUPON za brezplačni mali oglas do 10 besed v 23. številki SN

2020

Ime in priimek:

Naslov: 

Vsebina oglasa (do 10 besed):

MLADINSKA KNJIGA MESECA V KNJIŽNICI MOZIRJE

Astrid Lindgren: 
Vsi mi otroci iz Hrupnega

Klasično delo velike in med otroci 
priljubljene pisateljice je v sloven-
ščini izšlo šele pred dvema letoma. 
Lindgrenova je z zgodbo o otrocih 
iz Hrupnega ustvarila popoln otro-
ški svet, bralca pa pritegne z navi-
hanim humorjem, preprostostjo in 
občutkom za sočloveka. 

Zgodba pripoveduje o Hrupni 
vasi in treh kmetijah, na katerih ži-
vi šest otrok. Ko se pričnejo poči-
tnice, je seveda čas za vsakovrstne 
dogodivščine ter druženje s števil-
nimi živalmi. Njihove vsakodnevne 
prigode so začinjene z burnimi pri-
jateljskimi odnosi, mladega bralca 
pa pisateljica potegne v že pozab-
ljeni čas, ko je bilo treba dneve za-

polniti s tem, kar sta ponujala do-
mače okolje in narava. Po zgodbi je 
bil posnet tudi mladinski film.
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Petek,
29. maj

ob 9.00. OŠ Rečica ob Savinji
Mini Dan za Savinjo

Torek,
2. junij

ob 10. Medgen borza Rečica ob Savinji
Dopoldanska čajanka

Napovednik, Mali oglasi, Oglasi

Napovednik dogodkov

OBVESTILO OGLAŠEVALCEM
Male oglase za objavo v tekoči številki sprejemamo do vključno 

torka. Objavljamo male oglase, napisane na kuponih z oznako za te-
kočo številko Savinjskih novic, ki jih najdete pod križanko in jih lah-
ko pošljete po pošti ali prinesete osebno. Objavljamo tudi male ogla-
se naročnikov Savinjskih novic, ki jih pošljejo po elektronski pošti na 
trzenje@savinjske.com s podatki naročnika. 

Male oglase lahko oddate osebno na uredništvu v našem delov-
nem času in v naš poštni nabiralniki (pri vhodu v upravni center). Ma-
li oglas lahko vsebuje brezplačnih deset besed, vsaka nadaljnja be-
seda stane 1,15 evra (DDV vključen). Naročniki Savinjskih novic ima-
jo 15-odstotni popust. Za vsebino nečitljivo napisanih malih oglasov 
ne odgovarjamo, besedil ne lektoriramo. Po telefonu malih oglasov 
ne sprejemamo. 

Uredništvo

◊	KMETJE,	GOZDARJI
Gradimo gozdne vlake brez miniranja. Opravljamo tudi vsa 
ostala dela s strojno mehanizacijo ter kiper prevoze. Kvali-
tetno in poceni; Brlec Franc 041/606-376.

GP Brlec d.o.o., Prihova 95, 3331 Nazarje.     

ŽIVALI – PRODAM
Prašiče, najboljše mesnate pasme 
za dopitanje na večjo težo, Fišar; 
gsm 041/619-372.
Mesnate prašiče od 100 do 130 kg, 
z možnostjo dostave prodam; gsm 
041/561-893.
Prodam bikca križanca, starega en 
teden; gsm 041/783-572.
Prodam prašiče od 30 do 200 kg, 
možna dostava; gsm 031/223-
484.

ŽIVALI - KUPIM
Kupim krave ali telice za zakol, pro-
damo prašiče nad 100 kg; gsm 
031/832-520.
Kupim kravo, telico za zakol, dopi-
tanje in teličke, bikce nad 100 kg; 
gsm 031/533-745.
Kupim bikca ali teličko, staro 7 dni, 
po možnosti simentalec, lahko tudi 
križane pasme; gsm 041/825-896.

DRUGO – PRODAM
Oljna peč sime z gorilcem AZ, re-
dno servisirano, cena 80 eur; gsm 
041/265-511.
Prodam rotacijsko kosilnico 160 
bcs, dizel, pajek 3,50; gsm 041/354-
611.
Suha svinjska rebrca zamrznjena; 
gsm 041/904-527.
Kosilnica bcs 127 cm greben, viso-
ka kolesa, bencinski motor, pro-
dam, 650 eur; gsm 031/554-500.

Prodam cisterno za vodo 1.000 l; 
gsm 041/983-465.
Prodam lita platišča 16 col 5x112 ET 
45 z gumami ter lita platišča 17 col 
5x112, ET 43, oboje original; gsm 
040/684-238.

DRUGO – KUPIM
Kupim delujočo ročno črpalko za 
vodo, štepih oziroma štirna; gsm 
041/665-178.

VOZILA – PRODAM
Prodam dobro ohranjen peugeot 
307, srebrne barve, l. 2006, 1,6 ben-
cin, registriran do 4/2021, prevože-
nih 172.000 km, redno servisiran in 
čiščen, v njem se ni kadilo; gsm 
040/548-022.
Prodam mercedes vito 122 cdi, čr-
ne barve, avtomatik, l. 2014, 190 
t km, 5 sedežev – tovorno vozilo; 
gsm 040/684-238.
Prodam traktor CASE IH 75 C, le-
tnik 2015, 3.600 ur, klima, mehanski 
traktor; gsm 051/877-447.
Prodam golf 4, 1.9 tdi, letnik 2002, 
prvi lastnik, lepo ohranjen; gsm 
041/968-023.
Prodam polo 1.2 tdi, letnik 2011, prvi 
lastnik; gsm 041/485-551.

NEPREMIČNINE
Kupimo zazidljivo, komunalno ure-
jeno parcelo na Rečici ob Savinji; 
gsm 031/289-626.
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Oglasi
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